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ZADZWOŃ· 

DO NAS 

CO$ cię denerwuje, 
niepokoi, cieszy, 

chces~ się podzielił 
swolą opinią? Dzwoń 
do nas w poniedziałki 

16.00- 18.00oraz 
od wtorku do piątku 

10.00- 12.00 

nasz telefon: 847 41 59 

Kalejdoskop 
ŚWIAT 

Podczas pożaru kolejki 
górskiej w au: triackicb Al
pach zginęło 155 osób. 
Dwunastu ludziom udało 
się wydostać przez wybite 
w ostatnim wagoniku szy
by. Najwięcej zginęło Aus
triaków -52 osohy i Niem
row -42. Wśród ofiar są 
też JapÓńczycy, Ameryka
nie, Słoweńq' i 010rwaL 

POLSKA 

W całym kraju świętowa
no odzyskanie prn..'Z Pol
skę niepodległoo..i. Była to 
już 82 rocznica. Centralne 
uroczystości odbyły si~ 
przed Grobem Nieznane
go i.ołniena w Warsza
wie. Dzień minął na 
wspomnieniach, ale i na 
~więtowanie radości z od
zyskanej niepodległości. 

DOLNY ŚLĄSK 
W Lubinie odbyło się 

kolejne spotk.1.!lie dotyczą
ce opracowania strategii 
Dolnego Śląska Przybyli 
tam przedstawiciele 
wszy:;tkicb samorządów z 
powiatu polkowickiego, 
lubińskiego i głogowskie
go. 

SPORT 

Spotkanie liooowych po
tentatĆĄv %ty z Legią za· 
kończyło ię remisem. 
Mecz był pełen emocjL za.. 
częło się od prowadzenia 
gOOci 1:0, później było 1:1 i. 
czerwona kartka dla Ma
jewskiego z Legii; 1:2, 1:3, 
a w lcońru 3:3. Piłkarzt: 

stworzyli niesamowite wi
dooi'iko. 
Wiolem K~ider 

Zdaniem naczelnego 

Laurka bez papierosa 
Grzegorz Szczepaniak 

Nie będę tego tai! -jes
tem zagorzaJym wro
giem palenia i papiero
sów. Ten nalóg jest tak 
absLUdaJny, że doprawdy 
trudno mi zrozumieć pa
Jaczy. Czasami myślę, że 
może powinni oni "poro
balować" się czarnym, 
smoli tym dymem ze 
starych opono. To by/by 
dopiero efekt - tyle smo-
1y w p1ucach w kilkamJŚ
cie minut. Na takim eks
perymencie ucierpiaJoby 

jednak środowisko natu
ralne. A palacze? Z mo
jego punktu widzenia, 
równie idiotyczne jest 
ćmienie Jaj/ci", co wdy
chanie dymu z opon. Po
lacy mają jednak inkli
nacje do robienia 
g/upstw i namiętnie palą. 
MaJo tego -dzieciaki bez 
problemów kupują pa
picr~y, reklamowane 
na bi/boardach, na któ
rycb trzecią część ma zaj
mować ostrzeżenie o 

Czy~kampaniarelclamo
wo nie povvinna sięrozpoczątp6źnieJ?O 

odpowiedipoprosil&nyc:zytelników 

Nasza sonda 
Wmdi WOOwiak, 
Siercszowire 

- Myślę, 

że aura j 
nie sprZY- 1 
ja temu, ~ 

" żeby re- -----' 

klamować produkty 
świąteczne. Je t to 
bardziej naturalne i 
przynosi chyba 
większy efekt wów
czas, kiedy jest 
śnieg i oszronione 
gaJęzie. 

Lucyna Gaj, 
GawoIZ)'CC 

Do
brze, że 

są rekla- . 
l my, bo ~ . . , 

przeclez ,t 

"reklama 
jest dźwignią han
dlu <t. Reklama jest 
dobra dla handlow
ców, ale także dla 
klien tów, bo mogą 
poznać produkty, na 
które być może nie 
zwróciliby uwagi. 
Reklamy przyciąga
ją uwagę, ale i tak 
ostateczny wybór 
należy do nas, klien
tów. 

DarimzD., 
Polkowice 

- Myślę, 
że to do
brze. 
Wczesna 
kampania 
daje cza 
aby zrobić 
zakupy wcześniej. Teraz 
mam chociaż CZlIS, by "Y
brać prei.ent i oczywi~c 
lepiej takie ze względów 
finansowych, bo mogę 
zaplanować wydatki 

Ka<;ia Opyrchał, 
PoJko.vx:e 

- Dobrze, 
że tak 
",t'2'ci1i się l 
~n _ 
raqxxzęlo. ~ 
N.a ~vno ~ 
me)CStZ1 
""t:2eŚIlk. Tm:J1Z} się dobra 
atma5fcra.. I mogę SfXJkoj
nie się ~ jakie 
prezenty SjJJawić moim 
najbliższym. 

MarekMigo, 
PolkONice 

-Dwa
żanJ. że jest 
to dobry po- ~ 
mysi. Listo- ~ 

d ".:. pa Jest .., ______ _ 

miesiącem. 
kiedy myślimy już o pre
zentach mikolajkowych i 
powoli zaetynamy zasta
nawiać się nad prezenta
mi świątecznymj. 

Opinie 

Waszym zdaniem 

szkodliwości palenia -ja
koś nie zauważyJem. Pa
lą matki w ciąży, palą 
dzieci z pieIWszych klas 
szkoly podstawowej. 
MJodym wydaje si9, że z 
petem w Witach są już 
dorośli. Q)ż ... na glupo
tę nie ma lekarstwa. 
Urażonym tym tekstem 
palaczom mam do po
wiedzenia jeszcze jedno 
- rzućcie palenie. Zoba
czycie, jaki świat jest 
piękny! 

Monika Szatkowska 

- Dk1czego chodnikiem 
na ul MJCdzianejjei.dżJ sa
mochodami wlaścicieJe 

prywatnych ~ kto "Y
daJ im ZC7J.!;OJenie na budo
~~ oomów, kiedy nie mają 
dojazdu od ul. Dąbrow
skiego - zastanawia 'ę la
deusz Rutk.<:MSki, mieszka
niec Po1k<M'ic. - Jestem 
obUI7lJny nie tylko (ym j.e 

samochody .ft.~ po 
chodniku, ale IÓI4a1icż tym, 
że p1ZJ' wjeździe na chod
nik znajduje ~ pIZej.§::ie 

Jednym słowem 
Ogło

szono dwa 
przetargi 
na organi
zację im
prezy ~yl

wcstrowej. Zostały one 
unkwaźniooe z 'powo
du braku otert. 

Anna O:adt'ZUk: 
- Jak została malezio

na firma, która będzie 
organizować imprezę? 

Michał Ktysztof, kie
rownik działu promocji 
UO: 

- Po unie\l!ażnieniu 
dwóch przetargów 
Gmina postanowila 
przeprowadzić indywi
dua1nc negocjacje z 
agel1cjwni promocyjno 
- koncertowymi, organi
:zujćlC}7l1i tego typu im
p}'(:zy. RozmawialifuJy 
z kilkoma timlami. W 
nyniku negocjacji "' "
brano Agencję Rozryw
kowo Teatraln'l 
,ART" z Wroclawia. 
Jednjm z powodów, rc
go "yboru, by/ fakt. źe 
Jako jedyna [inna 
"ART', w planach fi
nanro""ych zmieści/a się 
w 60 rys. zl, proponowa
nych przez Gminę. 

Polko
wieki OŚ
roclek 
Kultury 
Sportu i 
Rekreacji 

je 't organizatorem 
koncertu Golec uOr
kiestra, który można 
będzie zobaczyć 17 
listopada w Auli Fo
rum. 

Daria Berezaw ka: 
- Dlaczego koncert 

ten jest nazywany 
koncertem milenij
nym? 

Maria Kulikowska -
Lis, z-ca kierownika 
polkowiekiego Domu 
Kultury: 

- 'twierdziliśmy, że 

dobrze by by10 ZU, 

k()Jiczy(.~ ten wiek du
żym koncertem. Dla
tego z pośnSd wielu 
~ł':vkonawców wybra
liśmy w!./śnie Golec 
uOrkicstr!/. Jest to 
zespól cic'zćlC)1 się 

obecnie dużym po
wodzeniem i zainte
resowaniem. Mam 
nadzieję. że wS~l'sc)' 
zgodzą się z tym, że 
to wla ~nie on zasłu
guje na to miano. 

dla pieszych - dodaje Rut
kowski. -Gdzie jest policja 
i straż miejr;ka? - pyta się 
zdeneIWOWaIl)' mieszka
niec. -PIzedei to nie są po
jcdyn~ przypadki 

Czytelnik zauważył po
d bną sytuację przy kle
pie rybnym na ul. Sztygar-
kiej. Do sklepu również 

ni ma bezpośredniego 

dojazdu i dostawcy tawa
nI wjeżdżają nie tylko na 
chodnik, ale także na 
przyległy trawnik. 

Janu.:;z 
L...aw.m 
wsp.x:naga 
ZwiąLek 
Inwaliliw 

tJ:II~_~ Nat2'3d'Mr 

Ruchu, SJXlIl."Orował ro
dKxJy X-leda istrnenia 
związku i ufundował t 'Ie
t<JIl)' k01IlÓl:ko'.\e. 
Był głćMnym spoIN>

rem \\Y,jazdu do Wrocła
wia clawu:r.v ~ k~
nego. 

Monika SmtkoMika: 
-I:>łacą>~pm 

dńałaIocitiq Dtytuqi? 
Janusz Isztwan, wtm 
ciel~pro
dul«,)jno - handIoMJ -
~-.aM.1P: 

-"'Pk mm nie l)if1-o tę 
jedną 01}7IJJizatję; ale "~ 
Je innych 7. terenu miasta. 
~un mi;rkyinn)mi 
fXmu o.aft(7.~'Skicmu i 
ZWiązkU\\7 InwalidćM' 

ClIZ!du RlX'bu. Ixmie
Wdż oni takiej JXH11/,).:y 
łxm.1:tn P.)trzebują. AJo7e 
my też.fo:"j będziemy ~ 
tIzeOOw<lĆ Jestun czJo.. 
wiekiem wmżlń\-.un .na 
~ i wroim; 
T110ilMnłi st:Jramsię pl-
I71i1gOC~ 

lu); Mcdialn)ch Legnica. 



Polkowice 

JEŹDZILI 
Ogólny przegląd wsi 

był przedmiotem ohrad 
ostatniego Zarządu 

Gminy Polkmvice, kló
ry odbył się w ubiegłym 
tygodniu na wyjeździe. 
Sprawdzano m.in. stan 
techniczny dróg. bu
dynków, przystanków 
autobusowych. ZaTląd 

Gminy skonlrolo'ł;1\ł 

m.in. Jędrzychów, Gu
zice. Suchą Górną 

i Tarnówek. 
W związku z licznymi 

'ł;nioskami w sprawie 
\\'}'dzicrżawienia lub 
sprzedaży działek. sta
nowiących Zasób Agen
cji Wla ności Rolnej 
Skarbu Państwa, Za
rz!}d Gminy prled pod
jęciem ostatecznej de
cyzji, dokonał również 
przeglądu tych terenów. 
Dyskutowano na temat 
uotyczący sposobu za
go. podarowania dna
lek w przyszłości. 
Anna Osauczuk 

MAYDAY 

Klub Seniora. działa
jący w domu dziennego 
pobytu, w polkowickim 
Ośrodku Porno y Spo
łecznej. zorganizował w 
dniu 10 li topada wy
cieczkę do wrocław
skiego Thatru Kameral
nego na sztukę "May
day". Emeryci i renciści 
zwiedzili równiei stare 
mia. to i Ostrów Tum
. ki. Pod koniec miesią
ca planowany jest wy
jazd do kla ztoru w Lu
biążu. 
Monika Szatkowska 

JEST JUŻ 
NAGRODA 

- W tym tygodniu 
ponownie drukuje
my kupon, na któ
rym mogą Państwo 
api. ać woje pomy -
Iy dotyczące strate
gii Gminy Pałkowi
ce. a autorów naj
lepszych pomy łów 
czekają ciekawe na
grody. Pierv.'szym 
sponsorem w kon
kur ie jest Bur
mi trz Gminy Pol
kowice. Ufundował 
on telewizor z tele
gazetą. A więc do 
dzieła! Kupon dru
kUJemy na tr. 10. 

--'" 

Gmina PoIkowic:epodwzqlędem wysok.c«i 
dochodów na jednego mies:z.kańcajest 

najbogatszq wgrupiegminod 20 łys. do40 
tys. mieszkańców 

Liderujemy 
Anna O 'adczuk 

Tygodnik Sarno~du 1e
xytoriaJnego Wspóloota 
opublikCM"clł ranking nąjl» 
gatszych polskich gmin w 
l m roku w przeliczeniu na 
miesz.kańca. cJochodó\.v 
własnych, pIZ}'lU>1u <h.ilo
c\ćMromz pod kątem dopła-

\\-iasne gminy Sil najbardziej 
stabilnym ekmcntem bu
dżetu PoIkuwi~ od roku 
1998 niepOOważalni' kró
lują w obu grupach. 

W rankingu znalazła się 
także gmina Przemków. W 
kategorii prlyra>tu docho-

dów gminy 
PrLCmków (\ 
grupicgmindo 
20 tr.'- miesz
l<aflclMr) zaj
muje piąte 

mi~. To nie-
zły \V)'Tlik, 
zwłaszcza, re w 
rokul~gmi
na nie znalazła 
się nawet w 
pierwszej dzie
siątce. Pod 
wLględcm 

PolkO\\icć v.ytózniaj" ~i~ pod wieloma "Lgl.,:dami udziału inwcs-

ty do szkół jXX.Ista~ 
PoIkawice w dOOcll kaf(}

goriach zajmują pie:rw.:;ze 
miejsca - w W)OOkalci 00-
choc..lćm \\ pIZeliczeniu na 
Olies:lkańca oraz pod 
względem \\I)'SOkdri udzia
łów dochocXJw wIa<inycb w 
call<oMt}ch cW10dadl 
gminy. Są one bardzo waż
ne, ponieważ dochody 

l)ąi W wydat
kach gminy Przemków jest 
na trzecim lniej.'n1, za If..u-
łCMJem i MszczoTlO'M:m 

Ranking gmin IDitał srxr 
rządzony już po raz trzeci 
przez Europejski Instytut 
Rozwoju Regionalnego i 
Lokalnego przy Uniwersy
tecie Warszawskim. W t}m 
roku SfX'JZąclził go Mikołaj 
HeIb;t, ekonomista 

Graj cyganie ... 
Anna Osadczuk 

Od 13 do 16 listopa
da przy ulicy 3 - Maja 
w Polkowicach odbył 
się jarmark regional
ny. Swoje tanowi ka 
wystawilo około 16 
przedawców. Stoi ka 
były różne: kolekcjo
ner, kic. rzemieślnicze, 
handlowe, rozrywko
we. Je. zcze przed roz
poczęciem jarmarku 
Społeczna Rada Jar
marków Regionalnych 
zobowiązała ię do po
zostawienia terenu 
czystego i nienaruszo
nego, w trakcie i po 

imprezie. Gmina udo-
tępniła organizato-

rom 300 m kw. terenu. 
- Myślę, że nasza kolo
rowa impreza jako re
laks i ciekawostka dla 
mie zkańców, przyczy
ni się do ożywienia 

mia ta - powiedział 

Ireneusz Zawadzki, 
przewodniczący Kra
jowych Jarmarków Re
gionalnych. 

Dawniej tego typu 
jarmarki organizowa
ne były przez cyganów, 
którzy mieli to "wpisa
ne" w tradycję. 

3 
Rozpoczęła się budowa supermarketu przy ulicach 

Dqbrowskiego i Hubala 

J ż kopią 
Anna Osadczuk 

Wykonaw~ generalnym jest firma 
AWBUD z Zawicroa. Jest ooa talym 
partnerem Globi. 

Zgodnie z zast.rzcźcniem gminy, 7..c do 
bud wy supemluckctu ZOSt.'Ulą zaanga
ŻCM'anC firmy budowlane z Polkowic. 
podwykonawcą inwestycji jest polkowie
ki Hydro - 'frans. 

lCrmin otwarciaupennarketu zapla
nowano na styczeń. 
W . klepie ma być za
trudnionych okolo 40 
osób (magazynierzy, 
rozdzielacze mięsa. 
kasjerzy, ekspedienci, 
kierownicy zmian 
oraz tmżnicy ochro-
ny). 1 
Wciąż trwają przy- j 

j~ia i prao.; znalazly ~ 
:l 

już kolejne osoby. Na 

stanowiska magazynierów zatmuniono 
dwie osoby: z Przemkowa (powiatowy 
Urząd Prat)') oraz z Polkowic (Baza Da
nych UG). Na stanowiska ekspedientów 
i kasjerów zakwalifikowało się dziewięć 
osób: z Chocianowa, Przemkowa i Pol
kowic - Pup, pięć osób z Polkowic - Ba
za D,Ulych UG or'tlZ jedną osobę z Ban
ku Kadr Gminy PoLkowicc. O polkowie
kieh inwestycjach także na str. 8 i 9. 

Emilian Stańczyszyn, burmistrz Polkowic, otrzymał 
Zloty Krzyż Zasługi 

Wyróżniony 
Anna O adczuk 

Wyróżnienie to przyznaje 
Prezydent Rzeczpospolitej. 
W imieniu Prezydenta krzyż 
wręczy1 Witold Krochmal, 
woje\voda dolnośląski Emil
ian tańczyszyn otrzyma! go 
za szczególne zasługi. min. 
wyremontowanie starówki, 
umożliwienie inwestycji ta
kim koncernom jak Royal 
Eur pa, Volbwagen Motor 
Polska czy CCC - to tylko 
niektóre z usiągnięć burmist
rza Stańczyszyna. - Nie by/o 
by tych sukcesów. gdyby me 
praca wielu ludzi związanych 
z samorządem. - dodał wło

darz miasta 
a koniec burmistrz jX)

cizi . kował także swojej rodzi
nie - żonie Alicji oraz synom. 
- Oni najwięcej tracą wskutek 
mojej samorządowej i poli
tycznej dziaJa1ności Wciąż .; 
jeszcze mi na nią pozwalają, j 
choć nie wiem na ile "YStar- ~ 
czy im cierpliwości - zakoń- ~ 

czył Emilian Stańczyszyn. w nnm Prcz)tIcł1la kn.yllAlslugi li ~'IlOWi WTlp)'I Witolu ~ 
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KRONIKA 

KRYMINALNA 
~ Patrol Straży 

~iejskiej zatrzymał 
dwóch mężczyzn, któ
rzy zniszczyli domo
fon w klatce schodo
wej, przy ul. li-go lu
tego nr 21. Zatrzyma
ni nie mogąc dostać 
się do klatki schodo
wej wyładowali swoje 
niezadowolenie na 
domofonie. Spraw
ców przekazano do 
Komendy Powiatowej 
Policji w Połkowi
cach. za swój czyn od
powiedzą przed Ko
legium ds. Wykro
czeó. 
7'!!f Funkcjonariusze 

Straży Miejskiej za
trzymali nieletniego 
prawcę uszkodzenia 
małej architektury 
przy ul. Sztygarskiej. 
Sprawca zdemonto
wał mul' otaczający 
górkę do zjazdów sa
neczkowych. Sprawę 

prowadzi KPP Polko
wice. 

W miejscowości 
Przemków 20-letni 

mężczyzna, kierując 
samochodem marki 
fiat 126p. na ~ku 

drogi potrącil 50-let-
niego mężczyznę 
który wtargnął na 
jezdnię. Po 'zkodowa
ny doznał złamania 

nogi, r<rki i obojczyka. 
Przewieziono go do 
szpitala w Głogowie. 
.. Funkcjonariu ze 

Komendy Powiato
wej Policji w Polkowi
cach zatrzymali 24-
letniego mężczyznę, 

który posługIwał "ię 

fałszywym dokumen
tem prawa jazdy. Pro
wadzone je·t po tę
powanie w tej spr;'i
wie. 
Monika Szatkowska 
~ W Polkowicach 

na ul. 3 ~aja 38-
letni mężczyzna kie
mjąc samochodem 
marki trabant nie 
ustąpił pierw 'zeń
stwa przejazdu auto
busowi marki auto
san. W wyniku zde
rzenia pasaże rowie 
trabanla doznali 
drobnych obrażeń 
ciała. 

Adr;anna Jakubowska 

Przetarg na budowę kolektora KS 800 
został tUŻ rozstrzygnięty 

Kolektor 
Daria Berezowska 

Kolektor KS 800 to 
nic innego jak rura 
o średnicy 800 mm, 
długości około 4,5 km 
odprowadzająca ście

ki oczy zczone 
z oczyszczalni do rze
ki Szprotawa. Zosta
nie on wykonany z no
woczesnego tworzywa 
sztucznego PEHD 
SPIRO. 

Wydano 37 pecyfi
kacji, ale do przetargu 
zgłosiło się 21 oferen
tów z calej Pol ki. Wy
brana została polko
wicka firma Hydro -
Trans, która złożyła 

najkorzystniejszą ofer
tę pod względem ccID' 
i zastosowanej techno
logii. - Jest to duża 

i konieczna inwestycja, 
która będzie finanso
wana w 50 proc. z Wo
jewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska 
i 50 proc. przez Gminę 
Polko wice - powiedział 
Wacław Kluska, prezes 
Przedsiębiorstwa Gos
podarki Miejskiej w 
Polkowicach. - Jeszcze 
w listopadzie planuje
my rozpoczęcie picJw
szych prac, a zakończe
nie lł pieJWszym pólro
czu 2002 r. Tym sa
mym powiI1ny zakoń
czyć się problemy osób 

. mających grunty w po
bliżu obecnego rowu 
odprowadzającego 

oczyszczone ścieki- za
kończył prezes Kluska. 

Stres, pogoń za pieniądzem, 
zanieczyszczone ~rodowisko 
i nałogi - wszystko to zakłóca 

równowagę energetycznq prowadzqc 
do zlego samopoczucia, 

chorób i alergii 

Terapia 
Monika Szatkowska 

Naldada się na to nega
tywny wpływ tzw. ,,smogu 
elektromagnetycznego", 
czyli oddziaływania na or
ganizm linii wysokiego 
napięcia, komputerów. 
telefonów komórkowych, 
elektronicznych zabawek 
i elek1Iycznego sprzętu 

go podarstwa domowe
go. Okazuje się, że w is
totny sposób zakłóca to 
ziemskie polemagnetycz
ne, które ma ogromny 
wpływ na funkcjonowa
nie żywych organizmów. 
Biorąc to pod uwagę na
ukowcy opracowali me
todę terapii za pomocą 
pulsującego pola magne
tycznego. Skonstruowali 
matę emitującą pole 
magnetyczne o zmiennej 
częstotliwości i natężeniu 
równemu ziemskiemu 
polu magnetycznemu. 

- Takie parametry pola 
pozwalają stosować ma
terac w każdyIn przy
padku, gdyż nie ma żad
nych przeciwwskazań -
poinformowała nas J uli
ta Sejud, właścicielka 

Centrum Zdrowia i 
Urody przy ul. Miedzia
nej, gdzie taka mata jest 
do tępna. - Za pomocą 
maty leczone są znyrod
nienia i zmiany w ukJa
dzie kostnym, kontuzje 
portowe, rany, zakJóce-

ma w ukrwieniu, bez
senność, stre, reuma
tyzm, astma., migrena., 
zakJ!5c;enia potencji, re
dukowana jest tkanka 
tJuszczowa - dodała. 

Działanie maty jest re
welacyjne j zkoda. że 

metoda ta nie jest sto 0-

wana zamiast tradycyj
nych antybiotyków. 

Polkowice 

Z burmistrzem Po/kowie Emilianem Stańczyszynem rozma
wiał Andrzej Sejan 

Strzał w 
dziesiątkę 

Wywiad 

- Od początku przyszłego roku 
mieszkańcy Polkowic nie będą 
mogli robić zakupów w nocy, po
nieważ zacznie obowiązywać zakaz. 
handlu po godzinie 20. Skąd taki 
pomysł? 

- Podglądamy, jak pewne rozwią
zania funkcjonują w najbardziej 
rozwiniętych krajach Unii Europej
. kiej. w mia tach, które, jeśli chodzi 
o wielko' ć i potencja!, są odpo
wiednikami Polkowie. Dotyczy to 
także zakazu handlu nocnego. Na 
Zachodzie ustawodawcy wprowa
dzili takie ograniczenia nie dlatego, 
żeby ludziom co ~ zabrać, ale żeby 
znacznie więcej im dać: inne u fugi, 
które nie rozwinęlyby się w konku
rencji z handlem detalicznym, a 
także pokój i bezpieczeństwo w 
godzinach, kiedy to jest szczególnie 
pożądane. 

- Czy mieszkańcy Polkowic są 
przychylni takiemu zakazowi? 

- Jako burmistrz co tydzień spo
tykam się z mie zkańcami w dniu 
przyjęć. Czynią to także moi za
stępcy. Przyjmujemy skargi, pro
pozycje. Te spotkania stanowią dla 
na znakomite źród!o informacji o 
tym, czego oczekują mieszkańcy. 
Nie mam wątpliwości, że pragnie
nie bezpieczeństwa i pokoju w go
dzinach nocnych je t powszechne. 
Obecnie bywa z tym różnie; zda
rzają ię rozmaite incydenty, nie
jednokrotnie mające związek ze 
sprzedażą alkoholu przez klepy 
nocne. Ponadto, przeprowadzane 
co dwa lata ondaże wykazują, że 

wśród polkowiczan panuje prze
świadczenie, iż zbyt maJo jest ba
rów, re tauracji i kawiarni. Miasto 
nie może, oczywi'cie otworzyć ba
ru czy kawiarni. Ale może uk zta!
tować warunki, które będą w tym 
względzie przyja/y prywatnej ini
cjatywie. 

- Podnoszą się głosy, że wcześ
niejsze zamykanie sklepów spowo
duje, iż część sprzedawców straci 
pracę, a brak możliwości legalnego 
kupienia alkoholu w sklepie przy
niesie ponowny rozkwit melin. 

- Z obydwoma argumentami 
zdecydowanie się nie zgadzam. 

Po pierwsze - powstanie sieci lo
kali gastronomicznych przyspo
rzy miastu znacznie więcej 

miejsc pracy. Po drugie - nie jest 
dla mnie argumentem. że w 
przesz/ości, w socjalizmie, rozwi
jaJy się meliny. Obecnie, w kra
jach rozwiniętych. w spoleczeń
s twa ch obywatelskich, melin nie 
ma. I nie będzie ich w Polkowi
cach. Nie powoJujmy się na zJe 
wzorce z dawnych czasów, ale na 
dobre wzorce z teraźniejszości. 

- Stawianie na rozwój gastronomii 
zakłada, że mieszkańcy będą mieli 
dość pieniędzy oraz chęci wydania 
ich w restauracji czy kawiami .. 

- DopóJ.ci tyeh lokali jest w Polko
wicach majo, dopóty ceny są nie
zbyt zachęcające. Ale jeśli powsta
nie wiele barów, pubów i kawiarni 
jakość us/ug z pewnością wzrośnie, 
a ceny spadną. Wymusi to konJ..:u
rencja. Skąd mam taką pewność? 
Otóż, przekonałem ię, że nawet w 
stolicy Europy, Bruk eli można 

zjeść obiad taniej, niż w Polkowi
cach. WJaśnie dlatego, że tamtej ze 
lokale muszą prze~cigać ię w zdo~ 
bywaniu klien tów. 

- Wprowadzenie nowego modelu, 
choć rozpowszechnionego na Za· 
chodzie, jest w naszym kraju działa
niem bez precedensu. Czy nie oba ~ 
wia się pan krytyki, że strzelacie w 
ciemno? 

- No cóż, można powiedzieć, że 

trzelanie w ciemno to polkowicka 
pecja1ność. Ale jako ~ tak ię skJada, 
że najczęściej trafiamy w dziesiątkę ... 
Przypomnę, że krytykowano nas za 
projekt utworzenia specjalnej strefy 
ekonomicznej, za porny! tworzenia 
powiatu polkowickiego, za chęć budo
"Y Aquaparku itd. Czas pokazaJ, że 
wszystkie te koncepcje pralYdzily ię 
w praJ...'tyce. A co do krytyki - niektóre 
gazety, A'tóre napisaJy o naszym pro
jekcie niezbyt przychylnie, otrzymaJy 
wieje telefonów, z różnych miast, z 
glosami poparcia dla ]XJlkowickiej ini
cjatywy. Mam nadzieję. że ludziom ten 
pom)'SJ się podoba. A to je t przecież 
najważniejsze. 

- Dziękuję za rozmowę. 
(przedruk z Kuriera Gminnego) 
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• Ranking piłkarzy 
Zagłębia Miedziowego 

• Konkurs 
z nagrodą główną 

- wycieczką do Izraela 

Sprawa 

Młodszy aspirant Jacek Krajewski, spe
cjalista do spraw prewencji kryminal

nej w Komendzie Powiatowej Policji w 
Lubinie i od niedawna członek zespoi u 
negocjacyjnego, szykował się już do snu. 
Zadzwonił telefon. Kolega z grupy nego
cjacyjnej poinformował go, że na ścianie 
jednego z bloków na osiedl~.1 Przylesie 

wisi mężczYzna I grozi skokiem 
ŻOna desperata zawiadomiła wcześniej 

policję o awanturze domowej. Zanim wy
słany na miejsce patrol zdołaj podjąć inter
wencję, sprawca zamieszania zdążył wejść 
na ścianę. Zaczął grozić, że się zabije. Trze
ba bylo natychmiast interweniować. 

- Zona czasem się wścieka, ale wiem, 
że wyruka to z tego, że się o mnie martwi, 
że się denerwuje - móWi Jacek Krajewski. 
- Tym bardziej jestem jej wdzięczny za 
wytnvałość, za to, że toleruje mÓJ zawód, 
który sobie cenię. 

Kiedy przyjechał na miejsce, desperat 
grożący samobójczym skokiem wciąż wi
siał na ścianie. Właściwie balansował w 
50-, 60-centymetrowej szczelinie pomię
dzy dwoma blokami. Od czego zacząć 
rozmowę? Jak nakłonić go do zejścia? 

- Wszystkich szczegółów nie mogę 
zdradzić - zastrzega aspirant. - Mogę po
wiedzieć tylko tyle, że najważniejszą rze
czą w sz.tuce negocjacji jest zdobycie za
ufania· czy to przestępcy, czy potencjal
nego samobójcy. Nie jest to łatwe zada
nie. ie można zwyczajnie powiedzieć: -
Chłopie, co ty tam robisz? Złai zaraz z 
tej ściany . Przede wszystkim trzeba ię 
dowiedzieć, co się stalo, co doprowadziło 
człowieka do podjęcia takiego kroku . Nle 
wolno zapominać, źe sytuacja, z którą się 
ma do czynienia, dla negocjatora jest jed
ną z wielu, ale dla tego człowieka to naj· 
bardziej dramatyczna chwila 

w całym jego Zyclu 
Rozmowa !'ię przeciągała. Mijały dfugie 

minuty, a potem godziny. Mężczyzny ..... 
żaden sposób nie mozna było od vlicść od 
zamiaru samobójstwa. Z Wrocławia, z Ko
mendy Wojewódzkiej Policfi przyjechała 
koordrnatorka zespoló ..... negocjacyjnych, 
starała się pomóc. Wszystko na marne. 

- Słuchałem go bardzo uważnie -
wspomina Jacek Krajewski. - Opowia
dał ogólnikami, ale w zarysie starał się 
przedstawić powody, dla których chce 
skoczyć. Wreszcie około czwartej czy 
piątej rano zrezygnowal. Dopóki jed
nak nie postawił obu nóg na ziemi, nie 
mieliśmy pewności, czy nie zrealizuje 
swojego zamiaru. Nawet gdy już scho-

a egocjalora 

Mężczyzna chodził 

po piorunochronie wtę 
i z powrotem. 

Raz był na siódmym, 
raz na ósmym piętrze. 

Groził, że skoczy. Aby go od tego 
odwieść, trzeba było zdobyć 

jego zaufanie. 
dził, widać było na jego twarzy waha
nie. 

Prasa informowała p6źniet że mężczy
zna dobrowolnie poddał się badaniom psy
chiatryczn}-",. Ze szpitala zwolniono go po 
tr....ech dniach. Wrócił do domu i zamordo
waj 7..onę . Kto popełnilbłąd? 

- Wciąż daje się u nas odczuć brak jed
nolitego systemu pomocy ofiarom prze
~tępstw, wciąż nie ma co zrobić z ofiarą, 
która po obezwładnieniu sprawcy pozo
staje na miej!>cu zdarzenia - mówi aspi
rant Krajewski. - W naszej komendzie w 
najbliż!-zym czasie ma powstać stanowi
sko uh."orzone właśnie z myślą o nich. Ale 
wtedy, po akcji na Przylesiu, ja między 
innymi przez ponad godzinę rozmawia
łem z żoną przyszłego mordercy. Najważ
niejsze było dla niej to, kiedy jej mąż zo
stanie zwolniony ze szpitala ... 

POlWanie symulowane 
Chętnych na kurs negocjatorów było 

wielu. Do Muchowa, gdzie odbywały się 
szkolenia, trafił aspirant Krajewski wła
ściwie dzięki zbiegowi okoliczności, bo 
jeden z funkcjonariuszy akurat zrcz>.:gno
wal. Plan zajęć był bardzo napięty. Trze
ba było opano'wać trudny materiał z za
k.resu psychologii. Wykladowcy wykorzy
str.\'ali m.in . techniki symulacyjne . 

Sytuacja jest taka. Podczas zabawy 
zkolnej, do j dnej z klas wchodzi prze
stępca i zamyka drzwi na klucz. W po
mie~zczeniu znajduje się 20-30 dzieci i 
prawdopodobnie ich wychowawczyni. 
Jedyną możliwością kontaktu z porywa
czem pozostaje telefon. 

- Samo nawiązanie z nim kontaktu to 
połowa sukcesu - wyjaśnia Jacek Krajew
ski. - Reszta, wcale zresztą nie mniej trud
na, to nakłonienie go do zwolnienia zakład
ników. Tego typu zajęcia wymagają zaan
gażowania pełni sił i wykorzystania zdo
bytej wcześniej wiedzy psychologicznej. 

• egocjator nie może zapominać, że im 
dłużej trwają rozmowy z.przestępcą, tym 

większe są szanse na pojawienie się tzw. 
syndromu sztokholmskiego. C. hodzi o to, 
że jak udowodniono, po dłu7.szym czasie 
przebywania z porywaczem, zakładnicy 
zaczynają się z nim utożsamiać. Tracą Za
interesowanie swoim uwolnieniem, a dbają 
o to, by przestępcy nie stała się krzywda. 
Wówczas nigdy do końca nie można być 
pewnym, co się dzieje w środku . 

Przestępca z bagien 
Krzysztof i jego brat Zbigniew od dłuż

szego już czasu terroryzowali pol owę 
podlubińskiejwioski . Wymuszali pożyczki 
na alkohol, grozili mieszkańcom . Kiedy 
ktoś stawlał opór, uciekali się do przemo
cy. Tego dnia jeden L sąsiadów nie wy
trzymał presji złoczyńców: zdecydował 
się wezwać policję. Wysłany na intenven
cję patrol zdołał zatrzymać Zbigniewa. 
Krzysztofowi udało się jednak uciec. Po
dążył w stronę pobliskiego lasu. Miał ze 
~obą nóż. Szybko zorganizowano obławę. 
Scigany dotarł do bagien i tu funkcjona
riusze odcięli mu drogę ucieczki. 

- Jak ktoś do mnie podejdzie, podetnę 
sobie gardłol - zagroził policjantom. 

Jacek Krajewski miał wolne, na miej
sce zdarzenia przybył jednak natychmiast. 

- Problem należy rozwiązać bez uży
cia siły, bez rozlewu krwi - mówi aspirant. 
- Na bagnach zobaczyłem młodeqo czło
wieka, który był mocno pijany. Najgorsze, 
że w ogóle nie chciał ze mną rozmawiać. 
Nie zdradzę, jakie wykorzystałem tech
niki negocjacyjne, ale skończyło się na 
tym, że w końcu nawiązałem z nim kon
takt,Zaczę1iśmy rozmowę. On zaczął się 
powoli zapominać. Z sekundy na sekun
dę coraz bardziej oddalal nóż od swojego 
ciała. Reszta naszej ekipy wykorzystała 
chwilę jego nieuwagi i praktycznie udało 
się go obezwładnić. 

Inaczej nii w filmie 
Jacek Krajewski trzykrotnie oglądał 

amerykański film sensacyjny "Negocjator', 
który bardzo szczegółowo przedstawia 
wiele stosowanych powszechnie metod 
pracy operacyjnej. Z pewnym żałem za
uważył, że jego koledzy po fachu zza oce
anu mają nieporównywalnie lepsze wa
runki i środki do pracy niż polscy negocja
torzy. Chociaż film bardzo przypadł mu 
do gustu, wolalby nie mieć do czynienia z 
przedstawionymi tam sytuacjami. Najle
piej, żeby w ogóle nie było powodu do po
dejmowania negocjacji. Film to przecież 
coś zupełnie innego niż rzeczywistość, a 
w życiu nie ma gotowych scenariuszy. 

, Ma,r iu S2: Lalewifz 



onda "Konkretów" 
Miedź 'polska czy niemiecka? 

Niektórzy są zdania, Zew doble globalizacji całkowita pry
watymcja KGHM-tl jest przejaweOleuropejskaści. Dla wielu 1n
nych -między innymi członków Komitetu Obrony Polskości Pol
skiej Miedzi -lo przejaw braku zdrowego rozsątMcu, a nawetzdra-

da narodowa. Czy sprzedaźakcji POlskiej Miedzi niemieckiej fir
mie Nord Deulsche Affinerie lo szansa na rozwój czy perspeldywa 
nowegoflldlaju niewolnictwa? Z Iympylaniem zwróciliśmy się do 
mi8S2bńców lubina (pierwszych sześciu) i Bolesławca. 

Mieczvsław Gaweł 
mistrz zmianowy z Maxbudu 

- Jeżeh sprywatyzują tlam 
KGHM, tak jak fo zrobiono z inny
mi firmami, lO możemy p6jść Z tor
bami. Nowy właściciel może parę 
SZ1JMw zamknąć albo zamknąć hutę 
"Legnica" czy "Głogów". Gdzie 
pójdą ci ludzie, którzy prawie cale 
życie przepracowali w tych zaJda
dach? Od pocz.qtku pracowałem tli 
firmie, która stawiała wszystkie wie
że UJ LGOM oraz wszystkie kOP1iny 
hutnicze. Gdzie mnie ktoś przyjmie? 

Agnieszka Wiaderska 

- Myślę, że obcy kapitał mógł
by powmylcać zakłady i nas zruj-
1I0wać . Po co dopuszczać do takiej 
sytuacji? Ci z dołu, taCl) jak mój 
mqż, pójdq picnvsi na. bruk. Mam 
czworo dzieci lIa utrzymaniu. Po co 
sprzedawać to, CD nieźle funkcjollu
je. Jesteśmy biednym krajem, a/c 
mamy tę miedź. Chodzi o to, abtJ ją 
mieć jak najd/lI.żej. 

Piotr Giłlrel 
mechanik samochodowy 

- Uważam, że z globalizacjq 
wiqże się wytlaradawianie. Jeżeli 
sprzedamy PolsJcq Miedź, to także 
będzie to rodzaj WtJnarodowienia . 
Jeśli dojdzie do sprzedaży, będzie 
tutaj niemiecka kolonia, a my sta
llremy się /I siebie MurZlJnami. 

Włodzimierz Orzechowski 
spawacz 

- Gdyby mi się dobrze powodzi
ło, to czy byłoby istotne, czy jt'St to 
polskie, czy niemieckie? Obcy ka
pitał t/ie IIIusi być wcale taki groź
ny. Może poprawiłyby się wanmki 
pracy i płacy. Z/III/1/ TLI Polsce spół
ki, w któnjch większościowy lL(lzil11 
mają fin"y zagranicz"e, a ludziom 
wiedzie się lepiej: ,nace "iez/e, UI(I

rUllki pracy wspaniałe. Ludzie trzy
mają się tego rękami i 1l0gami. Gdy
by tak miał wyglądać kapitalizm, 
to nie byłby taki z/y. Masa ludzi 
pracuje na dole w bardzo ciężkich 
warunkach, chciałoby sir pracować 
w zdeClJdowanie nowocześniejszym 
zakładzie. 

Mariusz Maliński 
sztygar oddziałowy górniczy 

PBK "Lubin" 

- Czy można stracić kontrolę 
nad kurq, która znosi złote jaja? 
Miedź milsi być nasza. Przecież 
jest caty czas w cenie. Jestem gór
nikiem i bardzo zależy mi na hjln, 
aby mieć pracę. W sprywatyzowa
nych przedsiębiorstwach wszyst
ko upada. Choćby np. "Coca-cola", 
która została zamkllięta. Jeżeli. 
sprywatyzujemy KGHM, to krót
kim czasie s.tal/iemy się Wałbrzy
chem albo Zorami czy KatOWica
mi, albo Innym miastem na Gór
nym Ślqsku 

Eleonora Słomiana 

- Wszystko, co polskie, powin
/10 zostać II t/as. Przecież KGHM 
jest największym w krajli zakładem 
tlie tylko w sensie zatrudnienia, ale 
I zyskIl. Dlaczego to, co najlepsze, 
mamy sprzedawać Niemcom? Czy 
my nie potrafimy zarzqdzać tym 
dobrem? Przecież zarzqdzaliśmy 
tym już tyle lat. 

Eugeniusz Michalczuk 
szewc 

- Jeśli rząd podjąłby taJa, decy
zję, bytbym przeciw. Dlaczego pol
skie udziały miałyby być sprzeda
WIlne obcemu kapitałowi? Dlacze
go nie dać takiej możliwości polskim 
udziałowcom? Wiadomo, że kupu
jq od /las za grosze, a późlliej poza
mykajq kopalIlic, ludzie stracq pra
cę . Dlac;;ego ktoś hmy ma zarabiać 
tlfl naszej mied:.i, a nic my sami? 

Marek Jankowsld 
procownik zakładów 

- Jestem pragmatykiem i /lwa
zam, że potoi1l11iśmy sprzedawać to, 
co przynosi MSzenIU państwu stra
ty, np. koleje . Jeśli Polska Miedź jest 
dochodowa, to dlaczego wyzbywać 
się tego kapitalu? Tli powinna za
decydować ekonomia, a nie pochop
ne decyzje. 

(d. ch, Ul) 
ZdjęCIa WINCENTY KOŁODZIEJSKI 
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Podpisy dla Zakaczawia 
- Trudno pogodzić się z tym, 

że w Legnicy nic nie można zro
bić. Słys2eliśmy o spotkaniu w 
stolówce charytatywnej i uwa
żamy, że nie można jednej dziel
nicy miasta sprowadzić do roli 
zapomnianego przez wszystkich 
pariasa. - Takie głosy wypowia
dane przez młodych, osiemna
sto-, dziewiętnastoletnich ludzi 
padały podczas nieformalnego 
spotkania, jakie odbyło się w mi
niony piątek w legnickiej ka
wiarni "Maska". Powodem tego 
spotkania było wrażenie, jakie 
wywarła dyskusja, która odbyŁa 
się na zakończenie jesiennych 
przedstawień "Ballady o Zaka
czawiu", zorganizowana przez 
legnicki Teatr im. Heleny Mo
drzejewskieJ. Dyskusję miesz
kańców Legnicy, z udziałem po
mysłodawców "Ballady" i 
przedstawicieli miejscowych 
władz samorządowych, spro
wadzono w gruncie rzeczy do 
rozmowy o problemach i przy
szłości teJ dzielnicy. Trudno nie 
zgodzić się z tezą, że "Zakacza
wie" jest zapomnianym zakąt
kiem Legnicy. Jedno wydaje się 
pewne, tej niemalej przecież czę
'ci miasta, która pozbawiona jest 
placów zabaw (nie ma tam na
wet jednej piaskownicy ani huś
tawkD, boisk i miejsca, w którym 
dzieci mogą spędzać wolny czas, 
należy pomóc. Nadal bez odpo
wiedzi pozostaje pytanie: jak? 
Podczas "zakaczawskiego gada
nia" w toł6wce charytatywnej 
księdza Gacka najwięcej kontro
wersji wzbudził pomysł d yrekto
ra teatru Jacka Głomba, który 
zaproponował utworzenie w 
dawnym kinie "Kolejarz" dziel
nicowego domu kultury. Dyrek
tor Glomb podaje nawet konkret
ny program. 200 tys. z miejskiej 
ka y i powołanie dzielnicowej 
filii istniejącej już miejskiej pla
cówki kulturalnej. Zabieg taki ma 
w opinii Głomba ograniczyć 
koszty i ułatwić przedsięwzięcie. 

Pomysł ten uznany został 
przez miejskie władze za nie
możliwy do realizacji z dwóch 
powodów. Po pierwsze, brak w 
miejskiej kasie środków na re
mont i utrzymanie takiej pla
cówki. Po drugie budynek "Ko
lejarza" nie jest własnością gmi
ny i nie może być nawet brany 
pod uwagę w miejskich planach 
inwestycyjnych. 

Z takim stanowiskiem przed
stawiciela zarządu miasta nie 
może pogodzić się przybyła do 
legnickiej "Maski" młodzież, któ
rej pomysł uruchomienia takiej 

placówki bardzo się spodobał. 
Postanowili, że nie będą obojęt
nie przyglądać się wymianie ar
gumentów i spróbują doprowa
dzićdo realizacji pomysłu powo
łania na "Zakaczawiu" dzielni
cowegodomu kultury. 

Już od poniedziałku ruszyła 
przygotowana przez nich dwu
tygodniowa akcja zbierania pod
pisów pod wnioskiem skierowa
nym do władz miasta. Młodzi 
ludzie zapewniają, że poruszą 
niebo i ziemię, żeby liczba zebra
nych wśród legniczan podpisów 
popierających tę ideę byla tak 
duża, aby miejscy radni zostali 
zmuszeni wzi~ć po uwagę wnio
sek przy konstruowaniu przy
szłorocznego budżetu. 

Ostatnie pomieszczenie w le
gnickiej kawiarni "Maska" było 
już miejscem niejednego spotka
nia, które za cel miilło doprowa
dzenie do radykalnych zmian w 
życiu kulturalnym. ajczęściej 
kończyło się na jałowych rozmo
wach. Czy będzie i tak tym ra
zem? W calej akcji bez względu 
na jej skuteczność, jedno wyda
je mi się cenne. Oto dorasta już 
pokolenie młodych ludzi, którzy 
chcą zaakcentować swoją obec
ność w mieście. Co więcej są 
świadomi przysługujących im 
praw i starają się z nich korzy
stać. Próbują się jakoś zorgani
zować i, dzięki środkom, jakimi 
dysponuje każdy obywatel w 
naszym kraju, wplynąć na decy
zje tych, którzy sprawuJą w mie
ście władzę i stanowią o jego 
obliczu. - Tu nie chodzi o żadne 
referendum, o odwolanie kogoś 
ze stanowiska. - mówi prze
wodniczący Młodzieżowej Rady 
Miejskiej, Andrzej Kasperek. -
M Y po prostu chcem y wysondo
wać, czy legniczanie zechcą po
móc tej dzielnicy. Mamy tez na
dzielę, że miejskie władze we
zmą pod uwagę nasze głosy nie 
tylko w czasie wyborów. 

Akcja zbierania podpisów 
potrwa do 20 listopada. 

Swolą drogą ciekawe, czy 
mie zkańcy legnickiego "Zaka
czawia" uważają, że ich dziel
nicy potrzebny jest dom kultury 
lub jakaś inna placówka, w któ
rej tamtejsza młodzież będzie 
miała moźliwo'ć korzy tania z 
oferty kulturalnej. Wygląda bo
wiem na to, że w tę akcję zaan
gażowani są ''''Ylącznie ludzie z 
"miasta", którzy problemy 
"Dzielnicy" znają tylko z opo
wieści prasowych. 

Artur Guzicki 

FOl. JULIAN ZAWISZA 
Podczas "zakaczawskiego gadania" najwięcej kontrowersji wzbudzi! 
pomysł dyrektora legnickiego teatru, Jacka Głomba, który zapropono
wał utworzenie w tej dzielnicy placówki kultury. 
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Ucz SIĘ 
DZIECKO ucz ... 
Wniosek o utworze

nie Wyższej Szkoły w 
PoJkowicach został 
zatwierdzony i prze-
łany do Komisji Ak

redytacyjnej Szkol
nictwa Zawodowego 
oraz do Rady Głów
nej Szkolnlctwa Wyż
szego. 
Dolno:ląska Wyższa 

Szkoła Przed 'iębior

elO'ci i Techniki bę
dzie miała dwie spec
jalności: stosunki 
mkdzynarodowe i 
"zeroko pojętą infor
matykę· 

Komisja wyznaczy 
ek.perta. który zwe
ryfikuje bazę i możli
wośd dydaktyczne 
Wyższej Szkoły, na
tomia.t z Rady 
Głównej dwie podko
misJe: stosunków 
międzynarodowych i 
techniczna hędą opi
niowały poszczegól
ne kierunki szkoły. 

Opinia Komisji Ak
redytacyjnej oraz rc- i 
cenzje z podkomisji j 

trafią do MEN, który li 
c 

wyda o ·tateczną de- ~ 

cyzję dotyczącą 

utworzenia w mieście 
Wyższej Szkoły 
Przedsiębiorczości i 
Techniki. Pozostaje 
czekać na decyzję. 
- Mamy nadzieję, źe 
rok akademicki roz
pocznie się w paź

dzierniku 2001 roku 
. poinformował Ma
rek Tramś. 'taro [U 

polkowicki. 
Anna O adczuk 

DEBATA 
Go podarowanie 

odpadami. utworze
nie Wyższej Szkoły. 

Park Wysokich Tech
nologii. Centrum 
Edukacji Wiejskiej to 
ladania polkm.vickie
go amorządu. które 
zostały zgłoszone do 
. trategii Dolnego 
'll!!'ika. potkanie 
odbyło ię w miniony 
poniedziałek w Lubi
nie. Przybyli na nie ' 
przedstawiciele po
wiatów polkowickie
go. lubińskiego i gło
gowskiego. 
Anna Osadczuk 

Uroczyste przekazanie trzech 
certyfikatów firmie Volkswagen Motor 

Polska, odbyło się 10 listopada 

Trzy razy 
certyfikat 
Wioleta Kośnlider 

Certyfikaty odebrał w 
tmieniu załogi Dariusz 
Dąbrowski, przewodni
czą~ Związku ZawoOO-

wego Solidarność oraz 
Brukhard Welkener, pre
-n.!S Zarządu VW MP. 
K1ausPetrick, członek Za
u.ądu DQS - firmy certyfi
kującej - przekazał im cer
tyfikaty: ISO 9002, ISO 
14001 oraz VDA 6.1. 

zaszt:2Jl, że po roku cizia
la1nościjuźodbi radenaj
n~ższe certyfikaty - dodaj 
Witołd Krochmal, woje-

woda dolnÓśłąski. 
By t~kać certyfikaty 

VW musiał udowodnić, 
że potrafi budować siJnikj 

spełniając rygorystyczne 
normy. Udało się je osiąg
nąć w ciągu roIm. Po tak 
dużym sukcesie Volhwa

-Jest to wyjątkowe osiąg- gen chce rozbudować fa
nięcic. ponieważ !inna nie brykę. Teraz ogólna po--

wierzchnia działki 
wynosi 12 ha, z cze
go 4,8 ba zostało 
już zabudowane, a 
kolejne 1,2 ha c:zJ:!

ka na rozpoczęcie 
prac. Prace przy 
rozbudowie fabryki 
rozpoczną się 

prawdopodobnie 
na początku grud
nia tego roku. 
ZamknięCIe hali 
natomiast zapIano
W'dOO na luty2001r. 
Po rozbudcmie 

fu 1Ui'łu),,\-': pr.IX \Ii f::b)a: mtjdti: OK. 1(\' etitl pracę w fablYce 

posiadająca tJcb certyfi1a1-
tów nie mou :zastać do
taMą dla koncernu 

Volkswagen - powiedział 

Brukhard Welkener. - To 

znajdzie ok. 100 
osób. Polkowicka fabryka 
zatrudnia obecnie ok. 700 
pracowników oraz 200 
osób z finn wykonujących 
usługi dla koncernu. 

Wyprodukowanie milionoweqo siedzenia przez Sitech 
Sp. z 0.0. to wielki sukces dla firmy i dla miasta 

sukces 
Anna Osadczuk 

Fabryka firmy itech w PolkCMlicach po
~ w 1998 roku. ProduIa.ge ona Sil-d:zc
nia i opan;ia dla koncernu Vblk.\wagcna. W 
lifm tego n ku wyprrx.luk(J.V"aJa milion<'M'e 
siedzenie. 

Pocbas wizyty Emiliana 
taĆlC:l}Slj'lk1, humustrza ful

kawie w BrJllIl'iChweigu, w ~ie
dzibie niernieckieb'O koncernu, 
prezes tmnlcjslcj Jabryki wrę
czyJ OlU dyplom pr~.znany za 
pI1)'CZYl1knie.;je do wyprodu
kONania milioncM'ego siedze
nia -~!ys~icbumJi5tT~ 
Stańcz.;S2JITl lIdzieJ~ nam [Xr 
~ w osiedleniu, się tut..1j. 
Mamy lU dOOI<J in1rdStnJ.ktwy 
i naprawdę świelnJd1 prdCOW
ników - JXIWiedzllił nam Hel
mut Hockc, dyrektor eR pro
dukcji w Sitcdlu Sp. z 0.0. 

-~się,:ieiWć~ń Jj. 

ClJsię już w milionach -powie
dział Emilian Stańczyszyn. 

- Dla mnie wjwJŻniejsze jest 
to, abyprodukcja nie ust1lwa1a. 
ale inu.-resuję się też .~
mi tcdmiczhymi .Dow.iedzia- ł 

je w wid.'fXX'rlb mi ~kowano -d0da
je btnmisoz Stańczyszyn. J(!<;(em jednak tyJ
ko reprezentantem mi'iZCj SpO/CC2JJ(W j 

[X>Cizjękowanic1 naJc:żą się nam ~-stldm 

1'1IT1(I wsp<ild:dalnlllu 
zaulfJ:<ięaamy faJa i: mi",1i 
nQS7,c) fabryki. s.tp.cn 
1.( ' Polkl)luU.:ucn. 

O,da 12.072000zostnlo 
IV nUj IJlllProdulrow(me 
""lionowe oparcIe ADJ/ sa , 

Na pamiąrX9 teyo faklu • 
i /I) podżięko'Q(lfIiu 
prI'R/c.(l~my PWUI /et! 

okolic2:11.O$ClOUI/I medal. 

Jem c;ię. że każde siew~nie L-~~ ____________ -.J 

Dyplom 
ma ok% 1.50 części Qeszę, 

13 tysięcy złotych było główną nagrodą w konkursie 
na najlepszą inicjatywę społeczną. Liczyl się pomysł 

i spOSÓb jego realizacji 

Wystarczy-chcieć 
Anna Osadczuk 

Konkurs zorganizowało tarostw 
Powiatowe. Na pam~ł wpadł Ry
~'Ud Malkul przewodniczący Ko
misji Rolnictwa. Po dyskusjach Ko
misja Rolnictwa j Gospodarcza 
opracowcrly zasady konkursu. 
- Ogłosiliśmy go w kwietniu - pain
form~V'ctł Grzegorz Przybecki, wi
cestarosta POy,'iatu - WzięJo udziaJ 
dzieo.tit;ć wsi z terenu powiatu. 

T 

II 
Ul 
IV 

V 
VI 
VII 
VllI 
IX 

Każda wieś zgłaszała planowane 
przedsięwzięcia. - Oeszę się, że tak wiele 

. osób zaangai.owaJo się "' to paedsięwzię
cie -komentcrwał Grzegorz Przybecki - To 
bardzo wzniosla l godna naśladowania ini-

miejsce Jabłonów - 56 punktów 
miej. ce Radwanice - 49 punktów 
miejsce Jakubów - 45 punktów 
miejsce Jakubowo Luhińskie - 41 
punktów 
miejsce Gaworzyce - 40 punktów 
miej ce Nowa Kuźnia - 26 punktów: 
miej ce Trzebnice - 23 punki)' 
miejsce Retków - 12 punktów 
miejsce Kurów Wielki - 9 punktów 

cjatywa. 
Powyżej podajemy listę zwycięzców. 

W kolejnych numerach będziemy 

. zczególowo przedstawiać inne przed
ięwzięcia. 



Informator 
POGOTOWIA 
Gtlpb.vnicle 993 
Gazowe 992 
Energetyclne 991 
WoOOciągcme 995 
RattmkCMle m 
Policja WI 
Stra1 Miejska 986 
Straż fużama 998 

APTEKI 

PoIkowice 
ul. Kominka 5a 
tel. 845-02-64, 
ul. Moniuszki 3a 
tel. 845-17-1 l, 
ul. Skalników 4 
tel. 845-23-91, 
ul. Kominka 7 
tel. 845-02-01, 
ul. Browarna 14 
teJ. 847-46-17 
CJtęłxm 

ul. GłogO\~ka 3 
tel. 831-54-71 
0xxian6w 
uL Wesoła 12 
tel. 818-55-36 
ul. Żeromskiego 2 
tel. 818-55-54 
Przemków 
Pl Wolności 12, 
tel. 831-93-25 
ul. Długa 3, 

. tel. 831-97-13 
Radwanice 
ul Przemysłowa 7, 
teI. 831-13-06, 

DYŻURY APTEK 

l\ikoM:e 
13.1(}2J.ll uj Skalnikó.v 4 
Jlll-Z7.l1 ulKal1inka5a 
Imnk6.v 
ul.~ 
tcl. IDI-97-B, 
~. 9.00.15.00, 
rdz. 9.00-1100, 
Ji'Mmm, 
tel 831-~2S 

sj). 8.00-15.00, 

POSTÓJ 
TAKSÓWEK 

Polkowice 

LECZNICE DLA 
ZWIERZĄT: 

PoIkowice 845-24-67 
845-06-66, 845-13-75 
Gaworzyce 831-62-24 
Radwanice 831-16-00 

831 1916 
Chocianów 818-52-15 

INFOMACJE 
telefoniczna 
mrejscowa 913 
zamiejscowa 912 
biuro napraw 924 
zegarynka 926 
budzenie 917 
tel. zaufania 988 

Papierosy zawierają ponad 4 tys. 
szkodliwych dla zdrowia składników, 

z czego o 40 wiadomo, źe są 
rakotwórcze 

Powodują 
I • I 

smlerc 
Monika Szatkowska' 

Światowy Dzień Rzu
cenia Palenia l)'toniu, 
obcbodzony 16 listopa
da, przeprowadzono w 
tym roku pod hasłem 
"Palenie tytoniu naj
ważniejszym zagroże

niem dla zdrowia dzie
ci" . Papiems jest jedy
nym produktem dostęp
nym legalnie na rynku, 

,którego używanie zgod
nie z jego przeznacze-
niem powoduje śmierć. 
Co osiem sekund jedna 
o oba mniera, na cho
roby spowodowane pa
leniem. Przemysł tyto-

niowy potrzebuje około 
11 tys. nowych palaczy 
dziennie, aby zastąpić 

tych, których zabił. lY
toniowe reklamy kon
centrują się więc na 
dzieciacb. Osoby nielet
nie bardzo łatwo namó
wić bowiem do palenia 
'papierosów. Dzieci są 
podatne na zły wpływ 
dorosłych i wpadają w 
nalóg. Organizowanie 
takich akcji, jak Dzień 
bez papierosa, ma celu 
promowanie zdrowego 
stylu Zycia. wolnego od 
dymu tytoniowego. 

Na świecie tytoń powoduje okolo 3,5 miliona przed
wczesnych zgonów. 

Co osiem sekund umiera jedna osoba 

Palenie zabija jednego na dwóch palaczy. 

Obliczono, że 25-1etnia osoba, która wypalu 10 pa
pierosów dziennie. kraca swoje życie 'rednio o 
cztery i pól roku. 

Podszkoleni 
Anna Osadczuk 

Polkowicka "mło
dzieżówka" wyjecha
ła na szkolenie w na
grodę za zdobycie ty
tułu Najskuteczniej
szej Młodzieżowej 

Rady w kraju. 
Szkolenie zostało 

zorganizowane przez 
Ogólnopolską Fede
rację Młodzieżowych 

Rad Miejskich i tylko 
naj aktywniejsi mło

dzi radni wzięli w 
nim udział. - Dużo 

nowych, m!odych 
osób jest w radzie 
- poinformował Ka
rol Banaszkiewicz, 
rzecznik prasowy po
lkowickiej Rady. - Im 
szczególnie to szko
lenie się przydaja. 

Szkolenie prowa-
dzili Sławomir Tka-

czyk, prezes 
OFMRM oraz 
Krzy ztof Kaczanow
ski, sekretarz komisji 
doraźnej ds. młodzie
ży w Radzie Miej
skiej. 

Podcza szkolenia 
poruszane były za
gadnienia dotyczące 

pracy w grupie i or
ganizacji imprez. 
Zorganizowano tak-
że grę symulacyjną, 

mającą na celu 
przed tawienie zmia-
ny jako elementu 
działalności spolecz- • 
nej . Omówiono rów
nież znaczące przed
si~wzięcia Młodzie

żowej Rady Mia ta 
Polkowice i ich pra
widłowe przeprowa
dzenie. 

• 
ue 

Polkowice dynamicznie się rozwijają. Cie zą oczy DO

we inwestycje. Na razie wszędzie dookoJa widzimy roz
kopane miasto, ale wyobraźnia już dziwa. Chcemy o po
wstających budowlach wszystko wiedzieć, ale nie zawsze 
jest to możliwe. Postanowiliśmy pomóc naszym czytelni
kom - przedstawiamy efekty krótkiego rajdu z aparatem 
wokóf polkowickich inwest)'cji. Ostatnio rozpoczęto bu
dowę: parkingu samochodowego, za Cmentarzem Ko
munalnym i naprzeciwko PGM-u, przy Aquaparku - ho
telu o wysokim standardzie, bali widowisko - sporto
wej przy Szkole Podstawowej nr 2 i na tereni zielonym 
między osiedlem Robotniczym a MJodych - owstaje 
market Globi. 

Tekst i zdjęcia: 
Wioleta Kośmider, Monika Szatkowska 

i 
i 
~ 

Zespól Golec uOrkiestra zagra 
w Polko wicach. Czym nas zaskoczą 

bliźniacy spod tywca? 

Golce grają 
Daria Berezow ka 

Polkowieki Ośrodek 
Kultury Sportu i Re
kreacji serdecznie za
prasza 17 li topada, o 
godz. 19 do Auli Fo
rum na Koncert Go
lec uOrkiestry - uta
lentowanych braci 
bliźniaków pochodzą

cych z podbeskidzkiej 
wsi Mllówka, których 
wrodzona miłość do 
m uzyki ludowej Be-

skidu Śląskiego i Ży
wieckiego, w której 
się wycho\\')'Wali, w 
połączeniu z wyrafi
nowaną aranżacją I 

elementami jazzu po
zwoliła im na stwo
rzenie muzyki nowej , 
ciekawej i in pirują
cej iuchaczy. 

Bilety w cenie 15 i 
24 zł do nabycia w 
POKSiR. 

Płonące ~wiece, kwiaty i biało 
- czerwone płótno z napisem Bóg, 
Honor i Ojczyzna - to tlo koncertu 

(j1uodlibet Orchestry 

Delicje 
Daria ilerezow. ka 

Na zaproszenie Pol
kowickiego Ośrodka 
Kultury Sportu i Re
kreacji oraz dzięki 

uprzejmości księdza 

proboszcza Mariana 
Kopko, w kościele 

p.w. Matki Bożej Kró
lowej Polski wystąpili 
zespół kameralny Qu
odlibet Orchestra i 
Bogumiła Tarasiewicz 

mezzosopran. Z 
okazji Święta Njepo
dległo ' ci za rali 

utwory Moniuszki, 
Szymanowskiego, 
Wieniaw kiego, Ogiń
skiego, Szuberta i in
nych twórców. Ten 
w paniały koncert za
kończył ię owacjami 
na stojąco. Na bis ar
ty ' ci wykonali utwór 
ze "Skrzypka na da
chu", a pani Bogumi
ła Tarasiewicz zaśpie
wała go w dwóch wer-
jach językowych - an

gielskiej i polskiej. 

~ ~--------~--~----------~~----~ 
Bhujc BogumiJa TcrasiewiC'l 

Informator 
kulturalny 
KINO 
Polkowice: 
,To ja, złodziej" 
16, 18, 19 listopada 
godz. 18 
"Mę~ka gra" 
16, 18. J9 listopada 
godz. 16, 18, 19 godz. 
20 

KONCERTY 
Polkowice: 
Koncert zespołu Gole~ 
uOrkie.lra t 

17 listopada godz. 1<J. 
Aula Forum 
K.oncert muzyki poważ
nej 7. cyklu: 
W KRAINIE PAN J 

MUZYKI pl. "Dzwo
ny, dzwonki. dzwonecz
ki". 
21lislopacl godz. 9. DK 
AKADEMIA 
MELOMANA pt. •. In-
trumenly, które warto 
poznać - idiofony". 
21 listopada godz. 8, 10, 
l! DK 

WYSTAWY 

Polkowice: 
"Na dnie duszy" 
wy lawa rysunku Pawia 
Mąki 

Od 2 Ja 30 listopada. 
OK 
Chocianów: 
Wystawa prac plastycz
nych wykonanych przez 
dzieci na warsztatach 
plastycznych we wrze
śniu. 

Od 2listopada, eHOK 

KONKURSY 
Polkowice: 
Ogłoszenie III Woje
wódzkiego KonJ..:-ursu 
plastycznego na kartkę 
świ'lteczną i noworocz
ną pt. "Tradycją dykto
wane". 
17 listopada 
Ogłoszenie VIII Kon
kursu Etnograficznego 
pl. "Świąteczne ozdoby 
- gwiazdkowe tradycje". 
20 listopada 
IV Powiatowy Konkurs 
Recytator ki "Srebrna 
Muza" 
23 listopada godz. 9, ki
no 
Uwaga 

W każdym ośrodku kul
tury odbywa się szereg 
różnorodnych zabaw, 
gier, war ztatów, kon
kur 'ów dla dzieci, mi 0-

dzieZy i dorosłych. 



" 
Mikser 

JAKIE TO MIEJSCE? 
Prawidłowe rozwiązanie: pizzeria Verooa Zwyciężyla 

Dorota Krzemińska z Polkowic. 

Odpowiedzi prosimy prLYSYłać na kartkach pocztcr 
wych na adres redakcji. 

A UA 
PARK 

Sponsorem nagrody jest == 
POLKOWICE S.o\. 

Najczę~ciej używanym tzw. ~rodkiem 
wziewnym są kleje (butapren)~ eter~ 

rozpuszczalniki syntetyczne i farby na 
bazie tych rozpuszczalników 

Kwestia ceny 
Michał Cimek 

Problem z wąchaniem 
tych środków pojawił się 
w Polsce, gdy tylko rnło

. dziei zaczęła ekspery
mentować z narkotyka
mi. 
Mało kto zdaje sobie 

sprawę z ogronrunego 
niebezpieczefu twa, jakie 
niesie za sobą ich wdy
chanie. Już stosunkowo 
krótkie używanie ich 
prowadzi do trwałego 

uszkodzenia narządów 
wewnętrznych, dróg od
dechowych i centralnego 
układu nerwowego. Po
wolne niszczenie kory 
mózgowej prowadzi po 
pewnym okresie wącha
nia do całkowitego ote
pienia Nawet, jeśli mło
dy człowiek po dwóch. 
trzech latach zażywania 
tych środków wyleczy , ię 
z nałogu, to musi liczyć 
się z kon ekwencjami -
już nigdy nie będzie miał 
takiej sprawności in
telektualnej i fizycznej 
jak dawniej. Uszkodze
nia wywolane przez te 
toksyczne opary na trwa
le zniszczą zdrowie fi-

. . 

zyczne i psychiczne mło
dego człowieka. W śro
dowisku terapeutycz
nym nazywamy te środki 
"narkotykami" nędza
rzy, albo "narkotykiem 
samobójców" . 
Wygląd młodego czło

wieka po zażyciu tych 
' rodkbw przypomina 
stan po spożyciu alkoho
lu (bełkotliwa mowa, 
gwałtowne reakcje). 
Gdy środki te z taną 

przedawkowane, to mo
gą wystąpić o tre tany 
halucynogenne (omamy 
słuchowo-wzrokowe) i 
utrata świadomości. 

Może też wystąpić 

śmiertelne zatrucie tymi 
toksynami 

Rodzice powinni 
zwrócić uwagę na kleje, 
rozpuszczalniki, inten
sywną woń tych środków 
z wIo ów, ubrania, oraz 
na arno zachowanie 
swojego dziecka. Przy 
odrobinie wyobraźni ro
dzic. czy nauczyciel mo
że łatwo rozpoznać mło

dego człowieka, który je 
zażywa. 

. . .. . ... " 

NagrOda do odebrania w redakcji. 
A my czekamy na następne zdjęcia 

Sponsorem nagrody jest POKSiR 

.... r;~~.p~~ .. ~ .. ~~~;~;.~.~i" .~. ····1 

PYTANIE: I 
JAK WYOBRAŻA PAN(I) SOBIE l 
GMINĘ POLKOWICE ZA 10 LAT? 

imi" ..... ......•.... ............. ... ...•. ........................ 

nuzwi. ko ............ ..... .......•.. ........................ ... 

aorl!s ........................ .. .... : .................. .......... . 

~ 
Wyrażam zgodę na gromadzenie i prLCIWarLanie moich da- ~ 
~~~h o~obowych wyłącznie na potueby niniej zego kOnkur- 1 

~ ~ 

Data i pOdpis ................................................ - I 
Wypełnione kupony należy wysyłać na adres: UG Polkowi- ~ 
ce Rynek 1, Wydział Planowania Strategicznego I 

, ~ 
............................. . ...... . ..................... ............................ .. ... .... . ......... .... ... . .......... . . .. ł 
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BARAN 
Spotkacie starego i dawno nie widzianego przyja

ciela. W pomnieniom nie będzie konca a potem naj
dzie Was nastrój melancholii. Ocknijcie się jednak 
szybko, bo może minąć Wa okazja na dodatkowy za
robck. 

BYK 
Słoneczna je 'ień 'prawia, że wciąż nie opu zcza 

Was dobry nastrój. Humor dodatkowo poprawić mo
gą znajomi, którzy szykują jakąś miłą niepodziankę· 
W uczuciach pdna stabilizacja. 

BLIŹNIĘTA 
Nic ma to, jak poleniuchować. Problem w tym, że 

teraz należałoby raczej przyłożyć ię do pracy a zu
pemie nie macie na to ochoty. Cóż jednak zrobić. jak 
trzeba, to trzeba. 

RAK 
Zapowiada się mały romans, ale starajcie się pano

wać nad uczuciami, bo to na pewno nie będzie nic 
poważnego. W dodatk.1! w finansach nie będzie naj
lepiej i dobrze policzcie, czy tać Was na wieIkie bu
kiety, lub kolacje przy świecach. 

LEW 
Jeszcze liczycie na jesienną miłość, ale na razie We

nus zupełnie ię Wami nie intere uje. Nie martwcie 
ię jednak - otaczają Was dobrzy przyjaciele, którzy 
zagospodarują Wasz cza . 

PANNA 
Wiosna jesienią? Czemu nie! Panny mają wiełką 

szan ę zakochać.się i to z wzajemno' cią. Nie tety, nie 
możecie zająć się tylko ukochaną o obą, bo wciąż 
najwięcej czasu pochłania Wam praca. 

WAGA 
Wagi mogą ię wybrać w podróż, ale nie przynie k 

im ona takich korzy' ci, na jakie liczą. Po powrocie 
czekać będzie jednak miła wiadomo'ć. Podczas kłót
ni z bli ką o obą ugryźcie ię lepiej w język. 

SKORPION 
Wasz guru może okazać ię zwykłym nieudaczni

kiem, a im szybciej zdacie obie z tego sprawę, tym 
dla Wa lepiej. Jeśli liczycie na poprawę finansów, to 
możecie być spokojni, Pieniędzy nie zabraknie. 

STRZELEC 
~ nerwowe reakcje rIZY,jaciół Wam nie pnysparzają. 

Czasami lepiej zapanO\vać nad emocjami a drażliwą kwes
tię najłatwiej rozwiązać uśmiechem Uśmiechnijcie 'ę więc. 

KOZIOROŻEC 
Dobry czas na załatwianie ważnych o obi tych 

kwestii. Zaręczyny. maJżeństwo, powaroa inwe tycja, 
lub decyzja o powiększeniu rodziny - warto ię teraz 
zdecydować. bo gwiazdy Wam przyjają. 

WODNIK 
Malie niepowtmzalną okazję, żeby dobrze zarobić. te 

bójcie ię podejmować odważnych decyzj~ bo ryzyko tak na
prawdę nie jest duże. Szykuje się jaki 'trudne rozstanie. 

RYBY 
W weekend wybierzcie sie na dobrą kolację z uko

chaną osobą. Skutecznie poprawi Wam humor. W 
środku tygodnia nie podziewana wizyta, a pod ko
niec - możecie złapać grypę. Lepiej ubierzcie ciepły 
płaszcz. 
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Lista ~andydalów na naJpopulamiejszego sportowca i trenera Zagłębia Miedziowego 

piłkanoina 
l. Jel7.y Podbromy (Zagłębie tubin) 
2. Arkadiusz Klimek CZagl 'bl Lubm') 
3. Zbigniew !;zewczyk (Zigłęble [ubm) 
4. Jacek Manuszewski (Zagłęhie Lubin) 
tj. Sebastian Gorz.ld (GOrnik Polkowice) 
6. Andrzej SłQw,iliewicz (G6rnik Polko wice) 
7. Przem~ław lorko (Górnik Polkowice) 
8. Sławomir Kułvk (G6rnik Polkowi,'.,) 
9. Lt.'Sław GR'Ch (G6rnik Polkowicd 
10. Jac k Baruszyńskl (Miedz L<.>gnica) 
l L Romuald Kujawa (MIL-dŹ L"bnica) 
12. Sla omlr Cuper (Chrobry Głogó ~ 

plłk3 ręczna 
l . Radosław FJblszewski IMiL'<ft nica) 
14. :J'om;u;z Morawski (Zagłębie LubIn) 
15 Adam Stec/ck (ZagłębIe Lubm) 
1 . Barbara 5t.111CZ<1k (Cuprum Bank Zaglęblc 
liubin) 
17. Mal7.crlII Kot (Cuprum l3ank ZagłębIe Lubin) 
18. Natali" Wojt<lla (Cuprum Bank Zaglębi.· 
Lubin) 
19. Alicja GIÓWC7.ilk (Cuprum Bank Zagłębie 
Lubin) 
20. Wojdech Skołozdży (Chrobry GłogOw) 

koszykówka 
"'21. Justynil l<łoslńska (CCC Aquilpark Polko
\\lIce) 
22. Magdalena WłoJarska (CCC A'luapark Po
lkowice) 

siatkówka 
2. ... Agnll'szka Pi6rkowsb (Olimplil Jall/or> 
24 Llliana C;owa (Olimpia Jawor) 
pUka Iwina halowa 
25. Stanisław Kwiatkowski (DSI Legruca) 
26 Dariusl. Lubczyński (Cuprum Polkowice) 

akroba~ sportowa 
E. Wi ław Haczkicwicz (VIctOria Jawor) 

łucznictwo 
28. Barbara Węgr7.ynowska (Strzelec Legnica) 
29. jacek Proć (Strzelec Legnica) 
30. Artur Nag6roy (St:rzck'C legnIca) 

1. Anna Rilbska (Ostrzyca Probt1$ZCZÓW) 
2. Raiał Wojlkowiak (Ost;zyca Proboszczó ..... ) 

szaC!tY 
J3 Anna Socha (Mil'<ft Legruea) 
34. Monika Ak~illks7,y.: (BudoproJekt Głog6w) 

podnoszenie ciężarów 
35. Kamila Koz.1C7.t'k (I "gro I legnica) 

tenis stołowy 
36. Bartosz Such (Odr.l Robćn Qo,;ka K~j\'ganlcc) 
37. Jerzy Floro"1k (STS Bartosz6w) 
38. Alicja Najduk (Konfeks Legnka) 

tenis ziemny 
39. Marius7, Ziehński (Z'rl' Z111toryJo1) 

trójbój siłowy 
40 D,musz WSLola ITKKF Sródmlekil! Legnlc.:l) 
41 Sławomir Śk>d:t. (TKKF Śródmie5de Legnica) 

sporty walki 
42. Paweł Świder (LKK Kyokuslun Legnica) 
43. Anna SohwoJa (Polkowicki Klub KaJUte) 
44. Edyta GodJt!wska (Wankan L"gnic.l) 
45. Alicja Widomska (Wankan Lt:gnica) 
46. Agru~zka Szumlańska (Wankan Legnica) 

ku~ 
47. Gl7.egor;~ SO<'hacki (Goliat Glogów) 

spOrty motorowe 
48. Marek Prlyby~z (Automobilklub Glogów) 
49. Zbigniew Przybyla (Automobiikiub Glogów) 

sza nnier1<a 
50. Justyna Żo!nierczuk (Piast LegniciI) 

łyżwiarstwo szybkie 
51. Mart'k Bartosiewicz (Cup rum Lubll1) 
52. Ewelina Szkutnik (Cuprum Lubin) 
53. Anna Tobuch (Cuprum Lub1l1) 
54. Daniel Dobosz (Cuprum Lubin) 

duathlon 
55. Bru10sz Woszczyński (CSGT Glogów) 
56. Krzysztof Augustyniak (CSGT Głogów) 

ringo 
57. Gabnela Jóiwik (Legnickie Towal7.y~lwo 
/{jngo) 

pływanie 
58. Tomasz Pyk (Piast Glogów) 

• 

TRENERZY: 

piłka nożna 
l. l\lIrosl,l\\' Jabloński (Z"s!rble Lubin) 
1. :-"uroslaw Dra ~<ln (G mik Poikowice) 
3. Wlady~law Moroch (Miedź u'gnica) 
-ł . Wle~lilw Wojn(1 (Chrobry Glogów) 

piłka ręclIla 
5 Roman Jl!Zierski (Cupnun B.mk Z1gl~>blc LubUl) 
ó. Wnlent)' \'Vinokuruw (KPR Mi ... '<lź 96 Legnka) 

koszykówka 
7 Wojcil>cl1 Spisacki (CCC Aquilpark P !k('wi e) 

siatkówka 
8. le;zek Chrzanow~i (Olimpia J wCIr) 

piłka noina halowa 
9 Andl7~'J KiSIel rosI 1.egnica) 

akrobatyka sportowa 
10. Slawomir Mi/Oli (Vklona Jawor) 

łucznictwo 
11 . 167,ef Raśclllk (Strze!('c I.egt\ica) 
12. Ht'nryk luuk (Ostrzyca Proboszczów) 

pOdnoszenie ciężarów 
J3 .Mict-qslaw Bi)(hcński (Lcgrol Legnica) 

tenis stołowy 
14. Wojm"h Kołodziej ~yk (Odra Roben Glo· 
ska }(sl9gioic(:) 

tenis ziemny 
15. ).l\ek KuczyńskI (ZIT 7Jotoryjtl) 
SpOrty siłowe 
16. Tadcu ,l'; Hul (TK!<F Śródmiclcio.' Lt.!gnica) 

sporty walki 
17 Andrzel HodM" (Oyam<l Legnica) 
18. Jacek R\L'id ( Tom L.I!gmca) 
19. KI7.)"'7.lof i'..ad\wl Ja (LKK Kyokushin) 

szennlerka 
20. Marek fabimw~ki (Pia.st Legmca) 

łyżwiarstwo szybkie 
21. M<lrlan W~rzyllowski (Cuprum Lubin) 

pływanie 
22. Mare).; Grofik (Piast Głogów) 
ringo • 
2.3. Anrlrl.eJ Dybka (L..'gTlIdot! Tow.uzystwo Ringo) 

Regulamin plebiscytu 
1 1\ w~ć moz", tylko I \V'V~.)cm'" na l«wO\lnikó, 'I tn'n~row l.n"lduWYch &~'I\a prt.t.'(lS1iSwkm~1 pn.c:z '" 

t ,. 
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han,)' kJubC>w 7~11'h'" '-'lIL-dl:1 Iw.~go Ol.lt,'I;O nit" nu. II. 1\.ISZCJ li ,k wiciu porlowf<'lwpocho..l"lcych na 
r yJ.:l.1d z. T. ~Ic:y czy Lullin •• ~ okh.'cntc wYfot~p1tJ4Lyth w IUU~th p<'Ul n"r"'t:!\U 'rgiOllll 

D P 'w ""I mai.na uty\"~',..~yJllCOIy ,.rt.I"}' h\.upom'iw T,llntl'""lZ,rony("h w"Konkrl'LOch' 

4 NIt brd.l M,nl' I"~ uwallę kupony k"''fOw~n 

'i upqn.. .lUy byl' M.nV.nlU r.lWI(·rnt p<'1n.l1t t~· f(I ~poIH'\vc6w j 5 tuner(lw KaiA" Mzwi~k\ll11oT.eb ~ 
wpl In~nnkupl>nl' ty! ) ru W prz,,,,,,,oylll ratl"J..upon!>f;-dz:iO>ruM .lOY, 
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od ddt l.lMz.tniol Sl~ numeru Kupony będ1 nllmart'W. I rdntow~lIe Kn d)'kuponb~'(\zi(! WI\'<:.rrzyjmo
",MV pnl'7. rL'<I,,>.c,~ do nwmmlll opuł>li4M. lu.J kUl 'nu ... k J('ja1ym num\'lcm P"U.ąUklwlI)'ln. De<ydo
W~Ć bę-d.t t dat Slt'lllr'" pocLtowegc;. 

7 Czytetnie wypdnloll': kupony naleq rWLu)'IJf tub przyn05U do 6ekrel.m.\tll rcdAkqi. NdU adres: 
.KI>nl.:rdy'", pl. Kalcdr"I"y 2, ,<).2211 I.egnie;>.. 

'> Termm n d ·1.IU.1 k"\lponów upływa ,I łcznl. 2(1(,1 t,.ku \\ l m 1'J7~r. dl<u f,.,wnoei dl'<.yd\lje d:lt~ 
t l. rla puc.t! IWą;O. 

9 WynIk. pkblS' yłu OSi z n l:os an~ na urouy~tyllll,,\lu 

www. O kret .Ieg 
Wyślij kupon 

IC • I zagłosuj w Internecie 
wygraj CD + radio 

Kaidy prawidłowo wypełniony i nadesłany w regulaminowym lenninie kupon 
weźmie udział w losowaniu nagrody głównej dla naszych czytelników. Będzie nią 
zestaw kina domowego. Ponadto co tydzień spośród nadesłanych kuponów loso· 
WllĆ będziemy rugrodę, klor,! będl.ie nl.in.. żelazko, radiomagnetofon, walkman oraz 
nagroda pieniężna. O wynikach loso",an informować będziemy na bieżąco na na· 
szych łamach. 

W tym łYg dniu WYGRYWA 
WALDEMAR ŁAZARCZVK z Legnicy 

l agrodę - radio budzik - można odebrać 
w "Konkretach" w Legnicy przy pl Katedralnym 2 

Za tydzień nagrOdą będzie żelazko 
Wśród sponsorów naszego plebi cytu są: Pol-Miedź Trans, 

Zakład Energetyczny S.A. w Legnic)', Vitbis Sp. z 0.0, Tabs Koskowice 

- Legnica 
ul. Ruczpo'p<.hlel 51/S3 

ut Cz.lmlŁ,;k,,'go 35b Bank Gospodarki 
Żywnościowej 

S.A. 
w legnIcy 

POLSKA MIEDZ 

I nt~r "=~ri~ ) 
II Sali n rlrll10\'o.'Y 

OUtM.IrTEL 
\ , , 
-;~6Ą 

legnica, 
ul . Rzeczpospolitej 5115:1 

Dolnośląska 
Spółka Inwestycyjna SA 

Orupo.lk>IdIngowa ItGBII P01.SKA Mllmt s A.. 

Trenerzy 16.11 2000 r. 

I~ __ --------------~ 
LL 
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I;'Izłoci"SDonsor~r~-,"':_~ -- ":, 
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500 tysięcy na kładkę 

FOl SPAŁA 

LEGNICA Kapitalny remont kładki dla pieszych przy ul. Pocz
towej rozpocznie się 13 bm. Wykona go Przedsiębiorstwo Budow
lano-Usługowe "USBUD" z Legnicy. Modernizacja będzie koszto
wać ponad 500 tys. zł. Prace potrwają do kiedy pozwoli na to po
goda, a wznowione zostaną w przyszłym roku. Zakończenie prze
widuje się w lipcu 2001 r. 

Niestety, kładka nie będzie dostępna podczas remontu . Piesi 
będą musieli korzystać z przejścia na skrzyżowaniu ulic Poczto
wej i Libana. 

(rh) 

" Inlerlerie 
na sprzedaż? 

LUBIN Ryszard Kabat, pre
zes Dolnośląskiej Spółki Inwesty
cyjnej, ujawnij, że znalazły się 
firmy, które zainteresowały się 
kupnem spółki "Interferie" 
(DSI ma 100 proc. udziałów w 
spółce). Prezes nie zdradził, o ja
kie firmy chodzi, jednak Jak za
pewnia Waldemar Flądro, rzecz
nik praso....vy OSI, nie oznacza to, 
że "Interferie" zostaną sprzedane 
dziś lub jutro. Takich transakcji nie 
dokonuje się z dnia na dzień. 

- Zresztą zanim do czegokol
wiek dojdzie, będą prowadzone 
rozmowy z potencjalnym na
bywcą na temat pakietu zabez
pieczającego dla pracowników 
spółki. Wcześniej na pewno do 
transakcji nie dojdzie - wyjaśnia 
Waldemar Flądro. 

"Interferie" od początku po
wstania stanowiły majątek Pol
skiej Miedzi. Spółka zajmowała 
się m.in. prowadzeniem hoteli, 
organizowaniem konferencji, 
wczasów, sanatoriów, kolonii, 
obozów. Najnowszym "dziec
kiem" i zarazem chlubą spółki 
jest wybudowany w Szklarskiej 
Porębie hotel" Bornit" . 

non",) 

Milenijna spółka 
JA WOR Najnowszy pod miot gospodarczy ze stuprocentowym 

kapitałem gminy miejskiej Jawor ni\zywano "Inwestycje" Sp. z 0.0. 

W legnickim 5.1dzie Gospodarczym figuruje ona pod milenijnym 
numerem 2000. Firma powstała na bazie części majątku wydzie-
lonego z Zarządu Inwestycji Miejskich. 

- Spółka będzie się zajmować dwoma obszarami świadczenia 
usług na rZecz gminy. Pierwszy z nich to prace remontowo-bu
dowlane, a drugi - przygotowanie inwestycji, czyli wszystko, co 
związane jest z projektowaniem, dokumentacją i nadzorami. Oczy
wiście, jak każdy inny podmiot, nasza spółka będzie też mogla 
samodzielnie startować w przetargach - mówj StanisławTomczak, 
burmistrz Jawora. 

Ponieważ od 1 Stycznia przyszłego roku wchodzi w życie prze
pis, na mocy którego podmioty komunalne nie będą już mogły ob
sługiwać wspólnot mieszkanio....vych, nowo powstała spółka "Inwe
stycje" ma się zająć także i tym. Warto jednak wspomnieć, że cho
dzi tu wyłącznie o mieszkania wykupione. Częścią niewykupioną 
nadal administrowacbędzie zaklad budżeto....vy. Według jaworskich 

I samorządowców, pozwoli to jasno określić podział na mieszkania 
"nasze" i "nie nasze" oraz na oddzielenie inkasa (pobór czynszu) 
od spraw ....vykonawczych. 

Konkrety Polkowickie 

Teraz do Turnova 
JAWOR Owoc

ne efekty niedclw
nego Forum Go
spodarczego z 
przedsiębiorcami z 
Saksonii zachęciły 
lokalnych biznes
menów do poszu
kiwania partnerów 
także za południo
wą granicą· 

W grudniu do 
Turnova w Cze
chach, partnerskie
go miasta Jawora, 
pojedzie na gospo
darczy rekonesans 
delegacja władz FOl. W)NCENTY KOŁODZIEJSKI 
miejskich i praco-
dawców. Rozmowy będą dotyczyły możliwości kooperacji pomIę
dzy firmami . 

- Chcemy - mówi burmistrz Jawora Stanisław Tomczak - aby na 
począ tku przyszłego roku doszło do szerszego spotkania przedsta
wicieli biznesu obu stron. 

Jawor współpracuje z Turnovem od listopada ubiegłego roku, 
jednak do tej pory wzajemne kontakty miały głównie charakter wy
miany kulturalnej. 

OCzyszcza;nie pO szwedzku 
-~~ 

FOL STANISŁAW FEDYNIAK 
GŁOGÓW W trakcie rozruchu technologicznego jest nowa, me

chaniczno-biologiczna oczyszczalnia ścieków przy ul. Krochmalnej 
w Głogowje. W piątek odbędzie się jej uroczyste otwarcie, a w sobo
tę będą ją mogli obejrzeć wszyscy mieszkańcy. Do oczyszczalni bę
dzie dowoził darmowy autobus. 

Oczyszczalnia może przyjmować ścieki z Głogowa oraz okolicz
nych mieJSCOWości. Jej budowa kosztowała prawie 54 mln zł. Jed
nak na razie tylko 18 mln wyłożono z budżetu gminy miejskiej -
resztę stal)ov.;ą kredyty oraz dotacja z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Srodowi ka. 

Budowa tn\'ała od wiosny 1998 r. W nowej oczyszczalni będzie 
pracowalo 25 osób. W dniu uroczystego otwarcia w Miejskim Ośrod
ku Kultury zostanie zorganizowana wystawa "Szwecja - wjelki kraj 
sąsiedzki", przy której współpracowała Ambasada Królestwa S.lwe
cji. Oczyszczalnię budowała szwedzka firma "Purac Water". 

Idonl 

• W trzech k" .. artalach br. towań miedzi na londyńskiej 
KGHM Polska Miedź SA osią- Giełdzie Metali do 1803,03 USD 
gnęła przychody netto 3 mld 682 za tone i wzrostu kursu dolara 
mln zł i zysk netto 484,7 mln zł. do 4,29 zł. Skorygowany plan 
Oznacza to, że spółka zrealizo- techniczno-ekonomiczny na cały 
wala 74,2 proc. planowanych rok zakłada produkcję 485 tys. 
przychodów i 80,1 proc. progno- ton miedzi (o 15 tys. ton więcej 
zowanego zysku netto. Koszt niż w roku 1999). Spółka powjn-
produkcji miedzi KGHM obniżył na osiągnąć przychody netto w 
do 1390 USD za tonę· Stało się wysokości 4 mld 963 mln zł i zysk 
to możliwe dzięki wprowadze- netto 605 mln zł. 
niu nowych rozwiązań technicz- • W związku z bardzo do-
nych i technologicznych. W efek- brymi wynikami KGHM Zwią-
cie wyprodukowano 364,6 tys. zek Zawodowy Pracowników 
ton miedzi i 837,8 ton srebra. - Przemysłu Miedziowego wystą-
Przychody spółki - komentuje pil 7 bm. do Zarządu Polskiej 
Jerzy Pietra zek, rzecznik praso- Miedzi o wypłatę dodatkowej 
....vy Polskiej Miedzi - są o 29 proc. premii świątecznej. Byłby to lad-
wyższe niż w porównY'valnym ny i szlachetny gt!st pracodaw-
okresie ubiegłego roku, co jest cy - twierdzą związkowcy. 
'-\Tynikiem wzrostu średnich no- (ch) 

•• .. ~ł - ". . ., . 

• Przedsiębiorstwo Kom
pletacji Dostaw i Remontów 

. Maszyn Ciężkich DOLTECH 
spółka z 0.0. w legnicy, ul. 
Miłkowicka 8. Zarejestrowane 
30 czerwca 1995 r. w Pozna
niu, ul. Gostyńska 91. Uchwa
łą Zgromadzenia W polników 
z 10 sierpnia 2000 r. siedzibę 
spółki przeniesiono do Legni
cy. 

Maszyny i urządzenia dla 
górnictwa i budownictwa, re
monty maszyn roboczych 
ciężkich, handel i wytwarza
nie części zamiennych do ma
szyn i urządzeń mechanicz
nych, odlewy i materiały od
lewnicze, handel kruszywem 
i materiałami budowlanymi, 
organizowanie targów 1 wy
staw, handel hurtowy i komi
sowy. 

Kapitał zakładowy 
120.000 zl- podzielony na 120 
udziałów. Marek Kociemski 
(prezes zarządu) - 33, Piotr 
Kociemski - 60, Włodzimierz 
Jacewski - 16, Marian Marsza
łek - 11 udziałów. 

• DRUŻBA JOINT VEN
TURE spółka z 0.0. (jv) w 
Polkowicach, ul. Górnikó\\' 
8/13. Zarejestrowana 5 grud
nia 1995 r. w Łęknicy_ 

Uchwałą Zgromadzenia 
Wspólników z 21 sierpnia 
2000 r. siedzibę spółki prze
niesiono do PolkOl"ic. M.in. 
handel, ek port i import to
warów, pośrednictwo han
dlowe, gastronomia, turysty
ka i hotelarstwo, prowadze
nie przedstawicielstw firm, 
usługi budowlane, naprawa 
samochodów i pomoc drogo
wa, usługi dziewiarskie i kon
fekcyjne, transport i pedycja, 
prowadzenie składów cel
nych i konsygnacyjnych oraz 
salonów gier zrę.:znościo
wych 

Kapitał zakładowy 

2"*.000 zł - podzielony na 240 
udziałów. Eh'ira Ivanov,l Ze
leva (prezes zarządu), Danail 
Djenkov Hadijev (wiceprezes), 
Valeri Gochev Marino\', l adya 
llieva Marinova, Redzheb lbry
ahim Redzheb, Sevie lsmail 
Redzheb (członkowie zarzą
du) - WSZ}scy z H!.llgarii - po 
40 udZiałów. 

• Przedsiębiorstwo Han
dlowo-Usługowe KL CZ 
spółka z 0.0. w Legnicy, ul. 
Drukarska 16. Zareestrowane 
20 październi 'a 2000 r. 

M.m. prace budowlane, 
handel hurtowy, komisowy i 
detaliczny, obsługa nierucho
mości, u. ługi motoryzacyjne, 
transport, działalność rekla
mowa. 

Kapitał zakłado,"v)' - 9.000 zł 
- podZIelony na 90 udziałó\~· . 
Stanisław Kapclski (prezes za
rządu) - 30. Krzysztof Rad
kowski - 60 udziałów. 

•• • ,. • • , .. ł 
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Za awansclopóllinalu l'uc:hanJl.iqina konto 

GómikaPoIkotNicewplynie270tysięcy 
złotyr:h 

Będąderby 
Anna Osadczuk 

o sukcesie naszego re
spolu zadecycb.vał mecz 
rewanżowy z RKS Fameg 
Radomsko. Pierwsze spot
kanie obu 
drużyn za
kończyło się 

~ 
twem Ra-
domska3:2 
Wfulkowi
cacb~- .. 
<2)'1'0, więc ! """ . ..e.I 

, :o" .. ;;;;.~ "')'gI'OC 1. , ~ t'ł! 
aby to Gór- ; 
nik awansc:r Wii1I_~ai 

wal. Mecz 
ootatecmie zakończył się 

jednak \rygraną }Xllkow:i
c:zan 2'0. -C1xie1iśmy awaD

~ ale wiedzic1iśm,y, że 
czeka nas kolejny trudny 
pojedynek - mó.vil po ~ 
czu Piotr MandIysz, trener 
Famegu. 

Piexv,.sza bramka padła 
już w 3. min. dzięki akqi 
Hemyka ~ego, 
który }Xl JXXlaniu piłki 
przez Mańusza Ujka i raj
dzi~ lekkim tecbni<::zn}m 
stIzałem skierował ją do 
bramki. Do ~ dru
giej bramki także w znacz
nym stopniu ~ się 
UJek, ale goja strzelił Sła

womir Kułyk. Szansę na 

zdobycie wyrównującej 
bramki goicie mieli w 52 
min tI7Jelał 10maSl Mali
now.;ki. Norlm zdąż}ł odbić 

"Górnicy" w akqi 

piłkę, ale J:X>toczyła się ona 
JX)IlOWIlie pod nogi Ma1i
nowskiego, ktÓl)' strzelił 

jesz.cze raz. Bramkarz Gór
nika zażegnał jednak. nie
bezpiect.eństwo. 

- Opracowaliśmy taką 

stratęgię by ztbbjć SZjbko 
bramkę - komentow.d }Xl 

spotkaniu Mirooław Dra
gan,~Jrlkawi
c:zan - N8Sl11 strategia byJa 
pra;ta, dMiIamiza pm;ta 

W p)lfinale Górnik ful
ko.vice spotka się z ZfSJX>
łern Zagłębia Lubin, któIy 
wyel.irnino.vał aktlla.In)cil. 
mistl:7b.v Polski i obrofx'.ów 
Pucharu ligi - fulonię 

Wrrszawa. 

Niepokonane 
Grzegorz Szczepaniak 

-~namnnletył
ko ł ą::nx:it Okztyn -
mykł mawiać po kn1ą
Il}dl Jigow}dI ~ 
twadJ. w 1ym sezmie Wą
ciech Spiclacki. tremr ca:: 
Aquapark~ 

J rzeczywiście - mecz z 
olsztyniankami był nie
zwykle zadęty. Nasz ze
spół zdołał utrzymać 

miano drużyny niepoko
nanej w ligowych bojach i 
wygrał 70:63, choć na 67 
sek. przed końcem pol
kowiczanki prowadziły 

zaledwie dwoma pWlkta
mi. - Dawno już nie wi-

cizia/cm, by moje zawod
niczki byJy tak spięte 

przed meczem - mówił 

po spotkaniu Wojdecll 1 
Spisacki - Bardzo do- ~ 
brze zagraliśmy w obro- ~ 
nie, ale w ataku o kieJr 
skiej skuteczności decy
dowala wlaśnic ncJWo
wość - To świetny zespól 
i na pewno awansujc -
komplementował naszą 

drużynę Tomasz Sztąber
ski. drugi trener Łącznoś
ci. Najwięcej punktów 
dla CCC zdobyła najlep
sza na parkiecie Magda
lena Wlodarsk:a - 16. 

Pucha 
Izabela Pakiet 

ŚWięto Niepodległoś
ci można świętować w 
różny sposób. W Grę
bocicach odbyła się im
preza sportowa i aka
demia patriotyc:ma. 

Do turnieju siatkar
skiego przystąpiły re
prezentacje z ośnllu 

miej cowości z terenu , 
gminy: z Rzeczycy, Sta
rej Rzeki, Szymociną 
1hęsowa, Żabie, 
Krzydłowic, KwieJic i 
Retkowa. Łącznie ro
zegrano 12 meczów w 
trzech turach oraz me
cze finałowe. W meczu 
o trzecie miejsce Szy
mocin pokonał Żabice 
wygrywając 2:0. O zwy
cięstwo grały drużyny z 
Trzęsowa i Rzeczycy., 
m.in. ks. proboszcz Je
rzy Ślusarczyk z Parafij 
św. Jadwigi w Rzeczy
cy. O tatecznie zwycię
żyła reprezentacja z 
Trzę owa 2:1. Zwycięz- i 
cy otrzymali puchar i t 

dyplom wręczony j 
.i przez Jana Bunkiewi-

cza, wójta Grębocie. 

Za kolejne dwa miej -
ca drużyny otrzymały 
piłki do siatkówki oraz 
dyplomy. - Od dawna 
przymierzaliśmy się do 
zorganizowania roz
grywek piłki siatkowej 
- poinformowała Bar
bara Tasarz, starszy in
struktor kul tma1no -
oświatowy. - Zaw ze 
odbywała się tylko aka
demia patriotyczna. W 

Siatkarze z 1lz.ę~()wa 

tym roku chcieli' my 
świętować także w inny 
spo ób. Planujemy, 
aby mecze odbywały 

się cyklicznie z okazji 
Święta Niepodległości. 
Możliwe, że na począt
Ku przyszłego roku 
także zorganizujemy 
jakiś turniej. 

Tomasz Salamortski - defensywny 
pomocnik w Górniku. Sam siebie 

okre~/a mianem samouka 

Resocjalizator 
futbolu 
Anna Osadczuk 

- To było 
wtedy, gdy 
pan studio
wał? 

- T ak. 
studiowa
lem - resoc
jalizację· 
Mia/em nie
co ponad 20 
lal. Treno
walem w 
Ślęzie przez 
caly drugi 
rok studiów. 
A później 

przeszed/em 
do Górnika. 
To już czte
ry lata. jak 
tutaj jestem. 

Toma'>lSalamoii~ki _ Jak pan 

- Kiedy zaczęła się pa- znalazł czas 
na kariera? na godzenie treningów 

- Bardzo wcześnie. 

MiaJem okolo 10 Jat. W 
klubie jednak zacząlem 
grać dopiero jako 15 -
Jatek i trafi/em od razu 
do seniorów w Orli Wą
sosz. Nic miaJem ju
nioI5kiej . zkoly za sobą. 
Taki jestem zdolny. To 
oczywiście żart a po
ważnie - nie by/o wtedy 
wielu chętnych do gry i 
zawodnicy byli trochę z 
lapanki. Mnie to nie od
powiada/o, grajem więc 
tylko dla przyjemności. 
-Długo pan tam grał? 
- Tak. Caly czas chcia-

lem przejść do Ślęzy, ale 
wtedy był tam spory roz
gardiasz. Nie byJo wia
domo tak do końca, kto' 
by! wlaścicielcm klubu. 
Zrobil 'ię szum, że 

przedawano zawodni-
ków "pod stolikiem". 
Wreszcie pncprowadzi
lem szczer~ rozmowę z 
trenerem SJęzy. Zaczą
Jem trenować wc Wroc
lawiu, ale byla to tylko 
luźna umowa. 

ze studiami? 
- Bylem bardzo do

brym uczniem i nie 
miałem żadnych prob
lemów z nauką. A rc
szta to tylko. lina woja. 

Wywalczył pan 
awans z Górriikiem z 
czwartej do trzeciej li
gi. 

- Tak, przyszedlę"m tu 

zimą, kiedy Górnik byl 
w czwartej lidze. a 
wiosną wywalczyli.~my 

awans do trzeciej. PÓŹ
niej przyszed/ trener 
Dragan i po dwóch la
tacb ~alc2YliśLDy 
awans do drugiej ligi. 
- Skutecznie wykonu

je pan rzuty wolne. 
Trenuje pan ten ele
ment gry jakoś specjal
nie? 

- Jak najbardziej. Że
by być dobrym i sku
tecznym w czymś trze
ba to po pro.t;tu treno
wać. Bramki po rzutacb 
wolnych, "ykonywa
nych przeze mnie, to 
nie przypadek. 

Sport 

Co GRAJĄ? 
18.11. l liga koszykówki 
kobiet 
Godz.17 
AZS Rzeszów - CCC 
Aquapark Polkowice 
19.11. II liga piłkarska 
Godz. 11 
Górnik Polkowice - Po
lar Wrocław 
19.11, klasa okręgowa 
Godz. 13.00 
(hl'Obry II G logów -
Gómik II Polkowice 

SPRINTEM 

W ubiegłą sobotę od
były się powiatowe za
wody w mini pike ręC'l
nej dziewcząt. Zwycię

źyła drużyna SP Gawo
rzyce I jednocześnie 

awansowała do finału 

mi ~dzypowiatowego ja
ko rl;prezt:ntantka po
wiatu polkowickie
go.Thż za nią uplasował 
się zespół SP nr ł z 
Przemkowa. miej, ce 
trlecic zajęła SP nr 2 z 
Chocianowa. a czwarte 
-SP nr 3 z Polkowic. Na 
miejscu piątym uplaso
wała się polkowieka 
"jedynka" . 

Pierwszy zespól Gór
nika Polkowice poniósł 
porażkę w meczu z 
Górnikiem 4cma 1:2. 
Jedyną bramkę dla pol
kowickicj drużyny 

strzelit Thmasz Urba- . 
niak. 

Mecz pomiędzy junio
rami starszymi Górnika 
Polkowice, a Zjedno
czonymi Żarów zakoń
czył się remi em 1:1. 
Młod i natomiast po
konali 7:2 zespół Choj
nowianki. 

W minioną sobotę od
by1 się czwarty rzut n li
gi w podnoszeniu cięża
rów. Klub podnoszenia 
ciężarów Górnik Polko
wice zająJ tam pierwsze 
mIeJsce, zdobywając 

1500,7 punktów. Polko
wiczanie, którzy najle
piej spisa H 'ię podczas 
zawodów to Paweł 

Głód i Rafał Dziedzic. 

Anna Osadczuk 
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W gminach powiatu poIkowidcieC}ouf'OCZ)&ieobc:hodzonoSwięło 
Niepodlegloki 

Patriotyczne obchody 
Reporterzy GP 

Dzieci ze szkoły podstawowej w Bu
czynie uC2Ciły Dzień Niepodległości od
śpiewaniem Roty przy kamieniu pamiąt
kowym' którego oficjalne odsłonięcie 
odbędzie się w dniu nadania imienia 
Marii Konopnickiej tamtejszej szkole. 
Potem zaprezentowany został program 
artystyczny wykonany przez uczniów 
&y45i6. 

- Mial OD cbarakter patriotyczny, gdyż 
dzieciom najeŻ)' u.;wiadomi4 że historia 
jest caJością, a nie kawalkicm jedI1ego 
pokolenia - powiedziała Maria Bardon, 
dyrektor SP w Buczynie. ŚWięto Niepod
ległości w GaworzycaCh uczczono aka
demią w Gimnazjum Na uroczystość za
proszono kombatantów z terenu gminy. 
Akademię rozpoczęto przemówieniem 
wójta gminy. W montażu Jowno - mu
zycznym zaprezentowały się dzieci ze 
szkoły. Wystąpił zespól .,Gaworzanki" 
oraz zaproszony na pecja1ne życzenie 
kombatantów zespół "Kalina" z Nowego 
Mia teczka. Przygotowano smaczny po
częstunek. Organizatorami imprezy byli 

Dom Kultury, Urząd Gminy oraz Szko
ła Podstawowa i Gimnazjum. 

"Matko Polko, o ciesz się ciesz w 
łonie niosąca sławny ród. W przy
bytki Króla Królów pieszo Niech 
chwałę da mu wszystek lud. Amen" 
- śpiewał zespół Polne Maki na aka
demii patriotycznej. Uroczysto'ć 
rozpoczęła się od podniosłego wy
stępu orkiestry d9tej z Grębocic, 
która zagrała »Rotę" oraz "Hymn 
Państwowy" . Kombatantom i więź
niom politycznym z terenu gminy 
Grębocice uczennice ze zkoły pod
stawowej i gimnazjum w Gręboci
cach wręczyły kwiaty. Uczniowie 
przygotowali także montaż słowno
muzyczny pod hasłem ,Polsko nie 
jesteś ty już niewo1ni~l'·. Utwory in
strumentalne "Thngo" i "Polkę" za
grała kapela pod kierownictwem 
Karola Klicha. Na koniec zespół 
młodzieżowy orkieslry dętej oraz 
orkiestra dęta.zagrali wiązankę bie
siadną· 

Nowoczesne tańce młodzieżowe trudno nazwał 
towarzyskimi. Są jednak nawet w~ród młodych ludzi tacy, 

którzy od podrygiwania w grupie wolą pląsy w parach 

Roztańczony kurs 
Sabina Lipiec 

Pierwsze spotkanie organizacyjne 
kursu tańca towarzyskjego, zorgani
zowane w Domu Kultury w Gawo
rzycach, zgromadziło wielu chęt

nych. Przybyły głównie dzieci ze 
szkoły podstawowej, niektóre w to
warzystwie ro
dziców. Jak 
zwykle w ta
kich okazjach 
za mało było 

odważnych 

chłopców. Ta
niec towarzyski 
polega prze
cież na ukła

dach w parach. 
Barbara Fartu- ! 

szkoły przywiozła ze obą parę mło
dych tancerzy, którzy zaprezento
wali ię w tańcach latynoamerykań
skich oraz walcu angielskim. Pro
gram kur u obejmuje tańce stan
dardowe: rumbę, czaczę, walca i in

ne, 
a także 

tańce 

dy kote
kowe 
i np. pol
kę· 
Ko zt 
kuru 
lllie
ięcznie 

wyno i 
30 zI. szyńska, kie- j 

rowniczka ~ 

D .K. "J owisz", 
zobowiązała 

Spotka
Prawdziwa szkoła, labawa cVj ~Iyp do zawodowstwa? nia będą 

się "dostarczyć" paru partnerów dla 
dziewczynek. Kurs będzie prowa
dzony przez Szkołę Thńca "Fan
tom" z Głogowa. Kierowniczka tej 

się odby
wały raz albo dwa razy w tygodniu. 
Jest jeszcze możliwo' ć zapi ania się 
na kur. Zapi y prowadzone są 

przez DK "Jowisz". 

Jan Czekajło urodził się 6. 12. 190 l r. 
we wsi Jasienów w woj. Lwowskim 

w zaborze austriackim. Jako osiem
nastoletni chłopiec zostal wcielony 
w szereq; Legionów Pilsudskieqo 

Weteran 
Małgorzata Pachecka 

W marcu 1919 r. przy
dzielono go do 19 Pułku I 
Kompanii 4 Dywizji Pie
choty pod dowództwem 
gen Aleksandrowicza. 
1łasa frontu wiodła przez 
Stanislawów, Kołomyję, 

Krzemieniec Podolski, 
Milatyn, Berezyn aż do 
Kijowa Brał udział w bit
wie pod Milatynem i Je
ziemą., gdzie zartaJ dwu
krotnie ranny. Po zakotl
Cleniu działań frontowych 
(w rok później) padano go 
do czynnej służby woj ko
wej w Krakowie, gdzie słu
żył w 2 Pułku Lotniczym w 
6 eskadIze w topniu kap
rala Ze~ęduna odnie
sion rany w walkach z 
bolszewikami IX> roku w
stał pneniesiony do cywila 
z kategorią CI. W 1939 r., 
z chwilą napaści Niemiec 
hitle~ch na Polskę, 
dokonano jedynie poboru 
żołnierzy z kategońą A 
Reszta pozostaJa w domu.. 
ponieważ nie zdążono 

pu.eprowadzićdalszej mo
bi.l.iL'lcji W 1941r. na sku-

~ 

Jan Cztkajlo 

tek represji ZSSR wobec 
Polaków, był więziony 
przez NKWD w Komar
nie. W ob1i<zu narastają
cego zagrożenia re stron 
band ukraińskich, musiał 
puścić rodzinne strony, 

wyjeżdżając na Rzeszow
szczyznę, gdzie przebywał 
do końca wojny. Do Cho
cianowa pIZyjechał w 1946 
roku jako repatriant 
Zmarł w wieku CJllat, po
chowany został na cmen
tarzu komunalnym. Wy
chował dziewięcioro dzie
ci,doc2ekał'22wnuków 

i 10 prawnukó.v. Jako 
uczestnik wojny IX>Jsko
bolszewickiej 1918-1921, 
został wpisany w poczet 
Związl'U Legionistów Pol
skich, uhonorowany Krzy-
7..cm Obrońcy Oj<zyzny 
1918-21, który prL.ede 
wszystkim daJ mu satys
fukLj. moralną. Poza tym 
aw~ do topnm 
podporucznika w oparciu 
o. postanowienie Prezy
d nta RP z dnia 
1202.1991 r. 

W poprzednim numerze omyłkowo podpisaliśmy 
zdjęcie na pierwszej stronie. Autorem zdjęcia jest And
nej Wierdak. Za pomyłkę pwprasz.arny. 

B~DZIE 
ŚWIETLICA 

Gmina Gaworzyce 
przejęła we władanie 
hudynek po byłej ka
wiarni .. Sponl>or' w 
Wierzchowicach. Za
rząd gminy przezna
czył lokal na potrzehy 
kulturalno - oświato

we m iCl)zkańców 

miejscowości. Planuje 
się tam otwarcie 
punktu biblioteczne
go, filii Biblioteki Pu
blicznej w Gaworzy
cach. Zostanie tam 
przekazana czę.~ć 
księgozbioru. Obiekt 
bądzie także tymcza
SO;\lO pełnił fllnkc.i~ 

'wietlicy wiejskiej. 
Punkt poprowadzi 
naj prawdopodobniej 
Marzena Borkowska. 
była wychowawczyni 
przed. zkola. Gmina 
tała 'ię niedawno 

wl,. cicieJem budynku 
po byłyrp PGR w 
Wierzchuwicach. To 
tam \\ przyszło: ci ma 
powstać wiej. ka 
świetlica. Wójt gminy 
zlecił wykonanie eks
pertyz)', mającej na 
cdu ustalenie, czy 
budynek nadaje się 

do ek. ploatacji. 
Sabina Lipiec 

Z OLIMPI ADY 
W Szkole Pod .tawo

wej i Gimnazju.m w 
Grębodcach odbyła 

się wy ·tawa prac (al
bumy, reportaże, no
tatki) uczniów pt. 

"Przeżyjmy to je zczc 
raz - ydne: ~OOO". 

ajciekaw 'ze prace 
zo tały nagrodzone 
pamiątkowymi dyplo
mami i na_f darni 
ufundowanymi przez 
dyrektorów szkM. 

Organizatorami 'wy-
ta, byly naucz

cielki w)'cho\\ania fi-
. zycznego Izabela 

Czaja i Ewa Maluc
ka. 
Izabela Pakiet 

• 



nice, Chocianów, Gaworzyce, Grębocice , Jerzmanowa , Pęcław, Przemków 15 
W minioną niedzielę odbył się odpust z okazji dnia W Radwanicach obchodzono Dzień 

patrona ko~cioła w Grębocieach - ~w. Marcina Kombatanta i Seniora w połączeniu 
I • z Dniem Hiepodległo~ci 

W łaskach sw. Marcina Kombatanci 
Izabela Pakiet 

Na odpust przybyli wikariusze z 
ościennych parafii oraz dekanatu 
~w. Mikołaja z Głogowa z ks. dr 
Stanisławem Jaworsk.i.m, dzieka
nem i proboszczem. Wikariusz pa
rafii ŚW. Mikołaja, ks. Dariusz Kar
pezo odprawił mszę odpustową i 
wygłosił kazanie. Patronem ko..~o
ia jest &więty Marcin - bisl\Jp z 10-
urse. Jego obraz znajduje ię w 
głównym ołtarzu. Przedstawia 
świętego dzielącego swój płaszcz, 
aby odziać półnagiego żebraka. Pod ob
.razem widnieje napis: "ŚWięty Marcinie 
módl ię za nami". Na uwagę zasłl\guje 
także kościół p.w. św. Marcina z uwagi 
na fakt:. iż został w nim ochrzczony, uro
dzony w Grębocicach Hieronim Scu1te
tu, od 1507 roku biskup brandenbur
ski, polemista Marcina Lutra. Kościół 
wzniesiono prawdopodobnie około 

1500 roku. Zbudowany jest z kamienia 
i cegły. Następnie w 1813 roku obniżo
no w nim dach, a w ] 995 r. pokIyto go 
miedzianą blachą. Od strony zachod
niej kościoła usytuowana jest kwadra
towa, krępa wieia kościelna z zazna
czonymi piętrami. Na wieżę można . 

. wejść po dobudowanych, krętych scho
dach. Ze trony północnej kościoła 

można zobaczyć dobudowaną kaplicę, 
w której spoczęły zwłoki królewskiego 
urzędnika kameralnego Ernesta Zyg
munta Karscha. KościółjestwypOsaw
oy w większości w zabytki ru'chitektury 
późnobarokowej z XVIII wieku. Głów
ny ołtarz oraz obydwa boczne są zbu
dowane w stytu barokowym. Na chórze 
są organy O prostej empoIZe. Ambona 
usytuowana jest w pobliżu wejścia do 
zakrystii ma około 200 lat. W kościele 
znajduje ię także cluzcieJnica i srebrna 
wieczna lampa. Pochodzi ona z okresu 
rokoko, a chrzcielnica z wczesnego ba
roku. 

(W artykule wykorzystano materiały 
do monaografii gminy Grębocice, któ
rą spou.ądza Marek Robert Górniak.) 

Już na samym początku piątkowej nadzwyczajnej sesji Rady 
Gminy w Grębocieach, radny Marek Pakiet złożył wniosek w 

imieniu jedenastu radnych o odwolanie Jana 
Laszczowskiego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy 

Burzliwa sesja 
Izabela Pakiet 

- Z uwagi na brak zaufania, a tak
że zdolności pokierowania pracą ra
dy przez Przewodniczącego Rady 
Gminy, w imieniu grupy radnych 
zgodnie z prawem sJdadam pise1I1I1Y 
wniosek o odwalanie pana Jana 
La zczuwskiego z funkcji przewod
niczącego Rady Gminy - wniosko
wał radny Marek Pakiet. Dzie ięciu 
radnych poparło wniosek, ośmiu by
ło przeciw. -Pragnę podziękować w 
szczególności sołtysom oraz rad
nym, którzy cbcieli wspÓJpracować. 
Tym, którzy skutecznie prze ili
dzali i przyczynili się do mojego od
wolania, również dziękuję - powie
dział Jan Laszczow ki. 
Dalszą czę' ć obrad poprowadził 

zastępca przewodniczącego, And
rzej Czech. Radni zgłosili na tępu
jących kandydatów na stanowi ko 

nowego Przewodniczącego Rady 
Gminy: Zbigniewa Gładkiego, Mar
ka Pakieta oraz Zbigniewa Cirko. 
Zgodę wyraził tylko jeden kandydat 
- Marek Pakiet. W tajnym głosowa
niu okazalo się, że radni nie doko
nali wyboru nowego Przewodniczą
cego Rady Gminy w osobie Marka 
Pakieta - po dziewięć gio ów było za 
i przeciw jegc. powołaniu. - Cbcial
bym serdecznie podziękować Jano
wi La zczowskiemu za 7 lat ~ :pól
pracy. Nasza gmina wiele mu za
wdzięcza - powiedział Jan Bunkie
wicz, wójt gminy. - Uważam, że jest 
to kJamstwo, iż Jan Laszczowski nie 
po iadaJ wystarczającej wiedzy oraz 
nie potrafii prowadzić rady. Cbcial
bJ'lI4 aby nowy Przewodniczący Ra
dy potrafi! tak ją prowadzić - dodał 
wójt. 

Adrianna Jakubowska 

Urząd Gminy i lokal
ne StowślfZYSZCnie "Na
sza Gmina" po raz drugi 
zorganizowały takie 
spotkanie. SzeŚĆ osób 
otrzymało odznaki "Za 
zasługi dla Związku 
Kombatantów Rzecz
po politej Polskiej j By
łych Więźniów Politycz
nych", które wręczył 

Marian Kowalik, czło

nek Zarządu Okręgo

wego ZKiBWP w leg
nicy. 

- Dobae się stajo, że 
nie tylko w Radwani
cach, ale i w calym kraju 
po 82 latacb od uzyska
nia nicpodJegJo 'ci tra
dycje przetnvaJy - po-

wiedzjal Marian Kowa
lik. 

Uczestnicy potkania 
midi okazję do rozmów 
i wspomnień przy kawie 
i domowych wypiekach. 
Mogli również wysłu

chać i za'piewać pieśni 

patnotyczne z miejsco
wym Zespołem ludo
wym z Radwanic oraz 
obejrlcć występ kabare
tu państwa Kowalskich. 

- W przysz1ym roku 
również zOlganizujemy 
taką uroCzy.ito.Ść i mam 
nadziejry, że spolkamy 
się w tym .'k1mym gronie 
- powiedziała Sabina 
Zawi , wójt gminy Rad
wanicc. 

W dniachod23 - 27. ' Obr. uczniowie 
klasS,,d" iS ,f 'zSPnr 2wOłOdanowiewraz 
zeswoimiwydJowowcamiAnnąJablotłską 

i Tadeuszem Duszeńk.q przebywoJi na 
,,zieIonejszJcol~'w,,Domu Wcms6w 

Dz:ieóęcych" wPrzemkowie 

Na zielono ... 
Małgorzata Pachecka 

Wspaniale sp.pz.ili tm1 
czas. Zwiedzili stMy 
przeJ:llkm..skie, rezcxwat 
,,Ih:zyna S2pr0taw.;ka", 
dąb Olrobly, bunloy w 
WiIkocinie i ~t\m 
agroturystyane Amazon
ka w Ostaszawie. Rmp:r 
znawaIi gatunki chzew, 
zwierząt i ptaków. At:rna;

fera była mpaniała, ~ł
praca z praro.vnikami 
,.Domu W~ Dziecię,. 
qdl"ró.voież.. ~..,

Oj mogli lepiej JXl1mĆ już 
S\'tcich ~, a 
tym samym słtri)ć pcm:x:ą, 
wsparciem: ~za
gubionym i o niskiej sam0-

ocenie. CzJ# uc:miów 
mogła ~ dzięki J» 
mocy Utzędu Miasta i 
Gminy w 010cia00wie, 
któ1)' dotinamował ich J» 
byt. Nie tl7.eba jechać dale
ko i poooiić d. kOiZ
tĆM', aby atrakcyjnie i z J» 

żytkiem dla uCllliów spę
dzić~Oto~ 
~ ,,zielonej szko
ły": 

- Opmz ~k była 
także nauka Mimo to bar
dzo chciaJabym fXJjcx:hać 
mm jcszJ::L2 raz! 
-Gdy~do 

ogromnego pomiesu:zcnia 
(bunJay w Wilkocinie), pa
ni kazaJa nam zgasić lak11fd, 
pxmliśmy się jak nietope
m; które nied/ugo lx;dą tu 
ziI:noooć 

- Na}barrfzie.i IXJdobalo 
mi się bu;pr:xJarsl>m agIO

luz)$::lne ,,Amazonka". 
MieIi5my mcrilivdć jazdy 
bryc:2ką i wicndlem 

- P02J'Jali9ny wieje zwie. 
IZJt np. bociana czarnego, 
kaakę~~ daniela, 
dzi.ka... 

-~ jes8:ze raz 
tam pojechać i naprawdę 
fX>Jecam to~ inDym. 

SZKOLENIA 

W zwiazku z wpro
wadzeniem podatku 
V T w rolnictwie Re
junowy Ośrodl:k Do
radztwa Rolniczego w 
Polkowicach organi
zuje szkolenia dla rol
ników"l. terenu powia
tu polkowiekiego. Do
tychczas odbyły się 
szkolenia w: Polkowi
cach, Grębocicach i 
Chocianowie. Kolejne 
szkolenia zostaną 
przeprowadzone w 
terminie 17 Hstopada 
w Radwanicach, 22.lis
lopada w Przcm kowie, 
a 27 w Gaworzycach. 

- Mimo wiciu infor
macJi w .~T(Jdkach ma
sowego pat'kazu roJ
nicy m~lją \Vą(pliwo.<ci: 
kogo podatek dotyczy, 
Jaki je~l sposóh rozli
czenia legu podatku, 
czy rojnicy mogą na 
tym zarobić czy stracić 
- powiedział Piotr Ko
robczak, kier wnik 
RODR. - Organizo
wane szkolcoi,j ćJ do
hrą lormą prZcka7cJlJia 
niezhr;dnycb infor
macji. a prowadzone 
są przez pracowników 
Urzędu Skarbowego w 
Luhinie przy pomocy 
organizacyjnej RODR 
- dodał. 

Adrianna JakuboIV.\ka 

ZMIANY 

Rada Gminy Radwa
nice, uchwaliła zmiany 
miejscowego planu za
gospodarowania prze
strzennego. Do tere
nów gminnych w obr~· 
bie Radwanic włączo
no: dwie działki o 
ogólnej powierzchni 
2,4 ha z przeznacze
niem na boisko spor
towe dla szkoły pod
stawowej i gimnazjum 
oraz dla społeczno: ci 
gminy. część działki u 
powierzchni 1.22 ha z 
przeznaczeniem na 
boisko osiedlowe oraz 
działkę o powierzchni 
0,87 ha przeznaczoną 
na powiększenie skła
dowiska odpadów. W 
obrębie Buczyny przy
łączono działkę do już 
istniejącego cmenta
rza o h!cznej po
wierzchni 3 ha. 
Adrianna JaJ..1JbOW8ka 
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AK-TEL 
Telefony komórkowe. nowe i używane, skup, 'Przcua4 l.IImiana. naprawy, 

odhloknwywanieimJocki.SIMPLU .1AK·TAK, POP 

POLKOWICE, D.H. "BIEDRONKA" (PARTER) PRZY AQUAPARKU 

Reklama 

INSTAlACJE DO
RADZ1WO SERWIS 

• domofon}'. wi,ko(ooy 
• anleny "Ilcbt,rń"c 

Tel. 0603232611 

· awnn .... lvklt do 'li <UlI 
• iml'lk1<.i: cJckuycmc 
5<)·I(XllUllwwi<>.-

Futcralyod 20 zł, Ladowarla samochodowe 25 zł. ładowarki domowe \ld 4S zł, 
SIM PLUS karry startowe RS zt. lMPLUS 50 uzupełnienie 48 Lł 

ul C\."' .... ~. 211 
lU dnm. (0711) 845-J9·n 
ci kom. 1lQ5..()l)1-23R. 601-597·R30 

I wiele innych w atrakcyjnych cenach. 

'~--------~-------

Ogłosze ia drobne 
Naprawa aparatów fotogra
ficznych. 
Punkt przyjęć "Fotolab" 
Ul. K.B. Kominka 5 c 

~Ufilll.l.OOtI·O ·O!ł!lh 

Sprzedam pralkI[ automat 
DAFNE DPH 585 POLAR 
w hardzo dobrym stanic. 
Tel. 845-44-3 t 

Domowe wypieki na różne 
okazje. 
TeL 8479723 

~11I6.U .lI J.I)-[,\."' ,1 

Kompleksowe remonty 
mieszkań i usługi hydrau
liczne. 

Tel. 847·97-60 (wie~!ł?'7.~~,~)u. 

Tłumaczenia przysięgłe 

j. niemiecki i nieprzysięgłe -
j. angielski. Krótkie terminy 
realizacji. 
Tel. 0607 075558 
Tel. 845 10 74 

Tanio gotuję. 
Tel. R45-28· 70 

ł).(·,w 

przedam zamrażarkI(. 
Tel. 845-28-70 

107.11 l Il .. fi\i 6. 

Sprzedam mieszkanie 42 m 
kw. w Polkowicach . . Stan 
bardzo dobry, cena 65 tys. 
TeL 0655404554 (od 15.30 
do 20.00) 

' ,", II 

OGŁOSZENIE 

Sprzedam poloneza caro, 
rok produkcji 1995, pojem
ność 1600 OLI wtrysk, 
alarm, blokada skrzyni bie
gów. 
Tel. 0601 - 72 - 65 - 65 

~h tN,lI lłMlI;I 1.),,(;SJ~8 

Sprzedam poloneza po wy

patlku. U zkodzona karo

seria, silnik sprawny. Rok 

prod 1995 tel. 0604 782 412 

(do 16) i 847 95 ó7 (od 16 do 

20) 

ZARZĄD GMINY GAWORZYCE UL. OKRĘŻNA 85 

OGłASZA I PRZETARG USTNY NIEOGRANICZONY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI, 
będących własnością gminy Gawoayce 

położonych w następujących miejscowościach: 

Kłobuczyn - nieruchomości niczabudowane zapi 'ane w KW 31350. oznaczone w planie zagospodarowania przestrzenne
go symbolem MNIUC - mieszkalnictwo j dnorodzinne i usługi komercyjne nieuciążliwe (szczeg6łowe informacje w Urzę
dzie Gminy Gaworzyce) 

Da1k6w - nieruchomość nr 49/ l zabudowana budynkiem dwukondygnacyjnym z poddaszem użytkowym, zapisana w KW 
31352 oznaczona w planie oznaczOna w planie MNIUC - mie ilkalnictwo jednorodzinne i ulugi komercyjne nieuciążliwe 
(szczeg6łowe informacje do wglądu w Uxzędzie Gminy Gawoayce) 

I przetarg u tny nieograni(..'Zony odbędzIe ię dnia 2 grudnia 200n o godz. 1100 w Sal~ Narad Ur.lI;du Gminy Gaworqcc. 

Kłobuczyn - lokale do adaptacji polożone na działce 278/11 o pow. 2657 m2 w K1obuC'Lyllie nr budynku 49 zapi anych w 
KW 31 50 oznaczonych w planie zagospodarowania przc!>trzennego gminy :symbolem - MN/UC (mieszkalnictwo i usługi 
komercyjne nieuciążliwe). (szczeg6łowe infonnacje w Urzędzie Gminy Gawonyce) 

l przetarg ustny nicograniczony na sprzedaż lokali odbędzie i dma 2 grudnia o godz. 1200 w Sali Narad Urzędu Gminy 
Gaworzyce. 

Warunkiem ucze tniCtW3 w przelargu jest wplata wadium na konto: BS Legnica Oddział Ga"orzyce nr 6491060-101-
3600-1 najpóźniej do dnia 30 listopada 2000 T, do godz. 1300, 

Dow6d wpłaty wadium należy Ok:JZ3Ć przed prl}. tąpieniem do Jjt.-ytacji. Wadium wpłacone przez uczestnika, który wygra 
przetarg zostanie zaliczone oa poczet cen} nabycia nieruchom(l ·ci. Vł.ldium przepada na rzecz spn:cdawcy w prz padku 
gdy osoba wygrywająca uchyli się od zawarcia aktu notarialnego. 

POLOstałym uczestnikom przetargu wadium zostanie zwrócone po prz~targu. 

Termin zawarcia aktu notarialnego - 21 dni od d:.lly przetargu. 

Dodatkowe szczegółowe informacje można uzyskać w Urzędzie Gminy Gaworzyce pok6j nr 1 tel. 6316-285 w. 38. Za
stnega się prawo odwołania przetargu bez podania prqczyny. 

OGŁOSZENIE 

Urząd Gminy w Polkowicach informuje, że do 
Biblioteki Miej kiej w Polkowicach oraz jej Filii 
w Jędrzychowie i Tarnówku przekazano książki 
( w tym poradniki dla rodziców) o tematyce z 
zakresu problemów alkoholowych, przemocy i 
narkomanii 

Zarząd Gminy w Gaworzycach uj. Okrężna 

85,59-1 O Gaworqce pro i o złożenie ofert do
tyczących usług transportowych w Gminnym 
Q'rodku Zdrowia. Oferty należy składać do 
dnia 24 listopada 2000 r. 
Bliższe informacje można uzyskać w Urzędzie 

Gminy nr tel 8316285 Jł. 41. _.;..... _____ ;,.,.~d 

Reklama 

ruBn.EUSZOWY DZIEŃ JEDNOŚCI 
ODł'iOWY W DUCHU ŚWIĘTYM 

Reklama 

Parafia p.w. Matki Bo:i.ej Kr6lowej Polslci w Polko\loicacb 
koki6ł przy ul K. B. K.ominka 

Kato1idca Grupa Modlitewna Odnowy .. Duchu ŚWi~tym 
.Nadl:bodzi Kr61" w PolkDwi<:acb 

Sobota 18.11.2000 r. 
l 'Hl() - hlm nJEL..IJS na lJ4 mm. 
2015 - Wy_Ulwiem" Naj,wi~L"e~o Sakrament" 
2 ((KI - Al I j,",n, S"hU 
N"tcdziela 19.11.2000 r. 
1430 - RO/po.:l~C'C Spnlkull •• 1 

1445 - Koronka do M,losielCui" Bol."lIo 
151MI - M<rA~ Świ~ta 
J (,:\0 • . woarJCCtwo 
11>45 - l'anlomimu 
171MI • Swi"dcCIWO 
1715 - Wspólna M"Jlilwa 
J 1.'(1 - A!,\al'J';' (NI1W) Dum P"rnf.alny) 

:;"'pr;ov.amy """'Y",k.ch n\icwkum'.>w I'"I~"",; < I okolic. J..1l1rz) ju/ na 
kit:c.Jyś ()dwtl~dzili i Iych kltlrz)' mtS nu;:: 11\;IJ.i.1 . 

O>cemy w Roku WicIldego Jubileuszu 5pOtlta.ć aIo; razem 
z BOGIEM -Tym który był. który jest i będne trwał na wieki 
przez 1eeo Syna JEZUSA. który jest DroR. Prawdą i Życiem 

w Ducl!u Swiętym - pocieszycielu, który Z05Iał oam dany, Amen. 

Reklama 

BONAs.c. 
KASY FISKALNE 

od 9ro zł netto 
Polkowice uL Głogowska 19 
tel8452IDi (w Biedronre) 
Glogć1.v Mickie.\.icza 46 

tel &334512 (baza Thmsbud) 

Reklama 

TRENT 

Zarząd Gminy Polkowice 

Wydział Geode:lji i Goopodarlri NietucboolOOcia 
informuje, 

iż na tablicy ogio zeniowcj - Rynek 17. 
wywieszono wykaz. 

WYKAZ DOTYCZY: 

sprzedaży działki o nr geod. 195/9, położonej w 
Polkowicach przy drodze krajowej Nr 3, 

sprzedaży działki o nr geod.6/3, położonej w 
Polkowicach, obręb 2 

Informacje na temat wykazu można UZ)S

kać w Wydziale Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomo ~ciam i - Ryne k 17 pok.IO 
teL 8474 - 184 wew. 114, 115 

ZARZĄD GMINY W GAWORZYCACH 

ul. Okrężna 8-,59-1 O Gaworzyce 
informuje, 

że wydzierżawi czę -ć rueruchorno ci zabudo
wanej 1187/3 w Oaworzycach. na której znaj

dują się obiekty po byłej SKR. 
Zainteresowane osoby proszone są o składa

nie ofert do dnia 30 listopada 2000 r. w sekre
tariacie Urzędu Gminy. Szczegółowe infonnac
je można uzyskać w pokoju m 1 UG lub telefo

nicznie 8316 285 wew. 38. 

URZĄD GMINY GA WORZYCE 

prosi 
o złożenie oferty na udzielenie kredytu 

W WYSOKOŚCI 100 TYS. Zł.. 
W ofercie pro irny podać symulację płat w 

olae ie 3 letnim. Oferty naJeży. kładać do dnia 
_ 17 listopada 2000. ~ __ ~~___ ~ __________ -J 
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